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 وزیر اقتصاد  در بازدید از گمرک و انبارهای سازمان اموال تملیکی در بندر شهیدرجایی خبر داد 

کاهش 15 درصدی رسوب کالا 
در بنادر و گمرکات کشور

»حسین سلیمی« 
مدیرعامل شرکت 
آب و برق کیش شد
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غفلت از فرهنگ مجوز فروش ۳ هزار خودروی   معطل مانده  صادر شد
و فرهنگ سازی 

در هرمزگان
2

فرمانده مرزبانی هرمزگان:

مرزبانان مانع از خروج ۱۶۰ هزار لیتر 
سوخت قاچاق شدند

2

  گروه خبر // وزیر اقتصاد رسوب کالا در گمرکات ایران را ۵۰۰ هزار تن اعلام کرد و گفت: 
این میزان در مقایســه با عدد ۱۶۰ میلیون تن حجم صادرات و وارداتی که گمرکات انجام 

می شود عدد بسیار پایینی است. 
  به گزارش تسنیم؛ سید احسان خاندوزی وزیر امور اقتصادی و دارایی در حاشیه بازدید از گمرک و 
انبارهای سازمان اموال تملیکی استان هرمزگان در بندر شهید رجایی اظهار داشت: در راستای دستور 
رئیس جمهور برای تهیه گزارشی از وضعیت تجارت، گمرکات و انبارهای تجاری کشور دو بخش 
مهم و کلیدی که سهم بسیار پررنگ و مهمی در اقتصاد دارد را بازدید کردیم که بندر شهید رجایی و 
بندر امام خمینی)ره( را شامل می شود.وی افزود: مجموعه کالاهای رسوبی در گمرکات کشور حدود 
500 هزار تن است که در مقایسه با عدد 160 میلیون تن حجم صادرات و وارداتی که گمرکات انجام 
می شود عدد بسیار پایینی است و تقریبا سه هزارم مجموعه تجارت بزرگی است که در کشور انجام 

می شود. وزیر اقتصاد بیان کرد: این آمار حکایت از کاهش حدود 15 درصدی رسوب کالا در بنادر و 
گمرکات نسبت به مدت مشابه سال گذشته دارد، در حالی که در همین بندر شهید رجایی 19 درصد 
افزایش اظهارنامه های صادراتی و افزایش 10 درصدی اظهارنامه های وارداتی را داشته ایم و کاهش 
15 درصدی رسوب نشان از همکاری خوب دستگاه های اجرایی در بالابردن سرعت تخلیه کالاها 

دارد هر چند همین میزان کم چند هزارم هم به دلیل مدیریت بهینه مطلوب نیست. 
  خاندوزی ادامه داد: در بحث کالاهای اساســی، چند تصمیم مهم اتخاذ شــده که هم کاهش میزان 
حقوق ورودی کالای اساسی از 4 درصد به یک درصد  و هم کاهش نرخ مالیات بر ارزش افزوده از 
9 درصد به یک درصد و در برخی از کالاها به صفر درصد و همچنین اجازه دادن برای استفاده کردن 
از ضمانت نامه، استفاده از ظرفیت ترانزیت به سمت انبارهای داخلی کشور، استفاده از ظرفیت ترخیص 

درصدی اتفاقات خوبی است که در این حوزه رقم خورده است.

امام جمعه موقت بندرعباس:
اشتغال پایدار جوانان بومی هرمزگان 

در اولویت باشد

انعقاد تفاهمنامه جذب ۲۶۵۰ نیروی بومی
 در شرکت پالایش نفت بندرعباس

  گروه گــزارش // »مهدی دوســتی«، 
اســتاندار هرمزگان و »هاشــم نامور«، 
مدیرعامل شرکت پالایش نفت بندرعباس، 
تفاهم نامه جــذب ۲۶۵۰ نیروی بومی در 
شرکت پالایش نفت بندرعباس منعقد شد.

  به گزارش خبرنگار دریا؛ طرح ارتقا کیفیت 
محصولات ســنگین پالایشگاه بندرعباس از 
جمله طرح های اولویت دار وزارت نفت است 
کــه با هدف کاهش تولید نفت کوره و افزایش 
کیفیت فــرآورده نفتی و تولیــد فرآورده های 
اســتراتژیک مورد نیاز کشــور از جمله کک 
اسفنجی، روغن های پایه گروه ۲ و ۳ و پروپیلن 
در بهمن پارسال با حضور وزیر نفت کلنگ آغاز 
عملیات اجرایی آن زده شــد که برای راهبری 
واحدهای جدید در دست احداث در این طرح، 
۲650 نفر جذب می شوند. مدیرعامل شرکت 
پالایش نفت بندرعباس در مراسم امضاء تفاهم 
نامه جذب نیرو در این شرکت گفت: این نیروها 
که صرفا بومی اســتان هرمزگان خواهند بود، 
در چند مرحله با همکاری دانشگاه هرمزگان 
از طریق آزمون و انجام مصاحبه تخصصی و 
آزمایشــات طب صنعتی جذب می شوند و تا 
زمان راه اندازی طرح ارتقا کیفیت محصولات 
ســنگین پالایشــگاه، آموزش های تئوری و 

عملی را می بینند.
  دکتر هاشم نامور افزود: طرح ارتقای کیفیت 
محصولات سنگین از طرح های مهم کشور در 
حوزه پالایش است که صرفا با دانش بومی و 
با اعتبار ۲/۲ میلیــارد یورو در مدت 4۲ ماه 
اجرا می شود که علاوه بر نیروهایی که از طریق 
آزمون جذب می شــوند، ۸ هــزار نفر نیز در 
زمان عملیات اجرایی این طرح مشغول بکار 
می شوند.وی با اشاره به اینکه دانش فنی لازم 

برای اجــرای این طرح تا پیش از این تنها در 
اختیار 6 کشور بود که بواسطه وجود تحریم ها 
امکان استفاده از این دانش فنی وجود نداشت 
تصریح کرد: با بررســی و تلفیق دانش، تجربه 
و همکاری پژوهشگاه، ایران به عنوان هفتمین 
کشور دنیا به این دانش دست یافت و با تکمیل 
و راه اندازی این طرح، محصولات پالایشگاه به 
استاندار یورو 5 ارتقا می یابند و برای نخستین 
بار سالانه 400 هزار تن محصول کک اسفنجی 
مورد نیاز صنعت آلومینیوم کشور و 500 هزار 
تن روغن های گروه ۲ و ۳ که اکنون از خارج 
کشور تامین می گردد، تولید و پالایشگاه نفت 
بندرعباس به پتروپالایشگاه با ضریب پیچیدگی 

1۲ تبدیل می شود. 
  اســتاندار هرمزگان نیز در این مراسم با تقدیر 
از تلاش های شرکت پالایش نفت بندرعباس و 
توجه ویژه این شرکت به جذب نیروهای بومی 
استان هرمزگان اظهار کرد: شرکت پالایش نفت 
بندرعباس کارهای خوبی در حوزه های مختلف 
از جمله درمان با ســاخت بیمارستان، ورزش 
با ســاخت مجموعه های ورزشــی و حمایت 
از ورزش اســتان، ســاخت مدرسه، مسجد و 
راهسازی و... برای استان انجام داده و امضای 
این تفاهم نامه یک بخش دیگر از عملکرد این 
شرکت است.مهدی دوستی افزود: یکی از مسائل 
اصلی ما در اســتان بحث اشــتغال است که از 
سوی کشور برای استان با توجه به ظرفیت های 
اقتصادی و توان دستگاه ها و البته نرخ بیکاری 
استان یک تعهد ایجاد اشتغال مشخص شد که 
در سال 1401 تعهد ما ایجاد ۳۸ هزار شغل بود 
که خوشبختانه توانستیم 51 هزار فرصت شغلی 
برای کدهای ملی منحصر به فرد ایجاد کنیم که 
نشــان دهنده تحقق 1۳1 درصدی تعهد ما به 

کشور بود و در این حوزه توانستیم رتبه چهارم 
کشوری را به دست بیاوریم.نماینده عالی دولت 
در هرمزگان گفت: بر اســاس تفاهم نامه منعقد 
شده قرار است با برگزاری آزمون شفاف ۲650 
نیروی بومی استان هرمزگان در شرکت پالایش 

نفت بندرعباس در پروژه جدید جذب شوند.
  مهدی دوســتی با تاکید بــر اینکه در مدت 
اجرای عملیات ســاخت پــروژه نیز فرصت 
خوبی برای اشــتغال و افزایش مهارت نیروی 
کار اســتان ایجاد می شود ادامه داد: امیدواریم 
این روش جذب نیرو را به سایر صنایع استان 
نیز تعمیم دهیم و از این مسیر علاوه بر تربیت 
نیروی ماهر سبب ایجاد اشتغال پایدار و کاهش 
نرخ بیکاری جوانان استان هرمزگان شویم.وی 
تصریح کرد: امسال 15 هنرستان همجوار جدید 
در اســتان راه اندازی می شود تا مهارت مورد 
نیاز صنایع تامین شود و بر همین اساس جذب 
نیروی بومی و البته آموزش نیروها در هنرستان 
های تخصصی جوار صنایع و جذب از طریق 

آزمون های شفاف در دستور کار قرار دارد.
معیــن وزیری مدیــر کل تعــاون کار و رفاه 
اجتماعی هرمزگان نیز در این مراســم گفت: 
برای جذب نیروی کار مورد نیاز صنایع، سامانه 
جستجوی شغل راه اندازی شده است و نیروی 
کارگر و کارفرما با نام نویســی در این سامانه 

می توانند تقاضای خود را ثبت کنند.
  گفتنی است؛ در قالب تفاهم نامه امضا شده، 
قرار است ۲650 نفر از نیروهای بومی استان 
به صورت رســمی از طریق برگزاری آزمون 
توسط دانشگاه هرمزگان جذب شرکت پالایش 
نفت بندرعباس شوند و به زودی شرایط و زمان 
ثبت نام و تاریخ آزمون مشــخص و از طریق 

رسانه های رسمی اطلاع رسانی خواهد شد.

ادامه از تیتر یک: 
    وی عنوان کرد: مسئله شناسه تخصیص 
ارز نیز موجب طولانی شدن ترخیص برخی 
از کالاها می شــود که بــا همکاری بانک 
مرکزی، ســازمان غذا و دارو و ســازمان 
استاندارد کشور بهبود بخشیده خواهد شد، 
اطاله در انبارهای اموال تملیکی نیز حاکی 
از این است که هنوز احکام قضایی صادر 

نشده است. 
  وزیر اقتصاد، با تاکیــد بر لزوم همراهی 
دســتگاه قضایی اظهارداشــت:  ۲9 هزار 
دستگاه کولر مدت هاست در استان هرمزگان 
به لحاظ دستور توقف قضایی حل و فصل 
نشــده، 4۲6 کانتینر در اســتان هرمزگان 

نیازمند به حکم نهایی قضایی است. 
  وی افزود: 950 دستگاه تلویزیون در استان 
کردستان، 1۲9 مورد از موتورسیکلت های 
اســتان مازندران، ۳ هزار و 500 یخچال 
هتلی در استان چهارمحال و بختیاری، ۲۲ 
هزار مورد لوازم خانگی در اســتان تهران، 

70 خودرو در اســتان بوشهر و 1۸5 هزار 
مورد لوازم برقی در استان آذربایجان غربی 
برای حل و فصل شــدن نیازمند تســریع 

صدور احکام قضایی هستند.
  خاندوزی ابرازداشــت: با ظرفیتی که در 
قانون بودجه ایجاد شــده اســت تا پایان 
تابستان درخصوص سه هزار خودرویی که 
در گمرکات کشور معطل مانده  بودند مجوز 
فروش را گرفته ایم و 400 دستگاه مربوط 
به حوزه راهسازی نیز با این ظرفیت تعیین 

تکلیف خواهد شد .
  وزیــر اقتصاد، تاکید کرد: یکی از اقدامات 
بسیار مهمی در استان هرمزگان با همکاری 
دســتگاه های اجرایی و استاندار هرمزگان 
انجام شده است تعیین تکلیف حدود 600 
کانتینر می باشــد که بین گمرک و سازمان 
اموال تملیکی کارهای اولیه در حال انجام 
اســت و امیدواریم در چند هفته آینده به 

پایان برسد.

 وزیر اقتصاد  خبر داد

کاهش 15 درصدی رسوب کالا 
در بنادر و گمرکات کشور

ادامه در همین صفحه

انتصاب شایسته جنابعالی را بعنوان مدیرعامل شرکت آب و برق کیش تبریک عرض 
می نمایم. از خداوند متعال موفقیت روزافزون شما را در نیل به اهداف مورد نظر آرزومندم. 

جناب آقای مهندس حسین سلیمی 

علیرضا دبیری نژاد

شناسایی یکهزار کانتینر کالای بدون هویت 
در بندر شهید رجایی

 صفحه 8 را بخوانید

رئیس گروه بهره وری و تعرفه
 خدمات پرستاری وزارت بهداشت:

تعرفه پرداختی به پرستاران 
2باید بر اساس عملکردشان باشد



  
آملیلاریجانی:مخالفشفافیتنیستیمامابافضاسازیهاعقبنشینینمیکنیم

 آیت ا... آملی لاریجانی،  به تشریح وضعیت مصوبه مجلس در خصوص »شفافیت 
قوای سه گانه، دستگاه های اجرایی و سایر نهادها« در مجمع و هیئت عالی نظارت 
پرداخت و اظهار کرد در چند روز اخیر، درباره مصوبه مجمع در جلســه گذشته، 
مطالب مختلفی در رسانه ها بیان شده است، خصوصاً برخی از مسئولان و بعضی 
نمایندگان محترم مجلس، مطالب نادرستی مطرح کرده اند که نسبت دادن آن ها به 
مجمع درست نیست. رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با تاکید بر این که مجمع 
بر حســب وظیفه اش، در موارد اختلافی بین مجلس و شورای نگهبان مصلحت 
را تشــخیص می دهد، گفت: اعضای محترم مجمع تشخیص، از شخصیت های 
بارز نظام اند. برخی مدت های طولانی در دستگاه های اجرایی، تقنینی و قضایی 
بوده اند. با قوانین و مشکلات کشور آشنا هستند و بر اساس نصب توسط مقام معظم 
رهبری در این جایگاه قرار گرفته اند که از داشته هایشان استفاده کنند و بنا نیست 
که مجمع مرعوب فضاســازی ها شود و عقب نشینی کند. نمی توانیم مسئولیت 
خودمان را رها کنیم چون عده ای خوششــان نمی آید.آیت ا... آملی لاریجانی 
به موضوع رســیدگی به مصوبه مجلس در خصوص »شــفافیت قوای سه گانه، 
دستگاه های اجرایی و سایر نهادها« در مجمع اشاره کرد و گفت: درباره موضوع 
شفافیت، فضاسازی های نادرســتی علیه مجمع ایجاد شد. مطالبی در رسانه ها 
بیان شده که در مصوبه مجمع نبوده است. آن چه اعضای محترم مجمع به آن رای 
ندادند، قانون گذاری مجلس، برخلاف نص قانون اساسی درباره مجمع تشخیص 
مصلحت نظام بود.رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: اعضای محترمی 
که در مجمع رای ندادند، این گونه نبود که به ماهیت شــفافیت رای نداده باشند. 
نظرشان مشابه اشکال شورای محترم نگهبان بود: این که بر خلاف نص اصل 11۲ 
قانون اساسی، مجلس برای مجمع قانون گذاری کرده است.در جلسه گذشته هم 
به صراحت گفتم که با اصل شفافیت مخالف نیستم و آن را معقول می دانم./تسنیم
حدادعادل:شــورایائتلافبههیچمسئولیپیشنهاداستعفابراینامزدیدر

انتخاباتمجلسراندادهاست
غلامعلی حداد عادل رئیس شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی در جلسه 
شــورای مرکزی این شــورا  گفت: طی روزهای اخیر با خبر شدم که به عده ای 
از شــخصیت های سیاســی و ... پیام هایی به نقل از من داده شده است که برای 
کاندیداتوری در انتخابات مجلس از سمت خود استعفا کنند و شورای ائتلاف از 
شما حمایت می کند و چنین حرف هایی را از جانب بنده یا شورا به دروغ به این 
و آن گفتند. وی افزود: نه شخص خود من و نه ما به عنوان شورای ائتلاف به هیچ 
کســی توصیه نکردیم برود استعفا کند و این کار، یک رفتار ناپسند و غیراخلاقی 
است و امیدوارم این افراد رفتارشان را اصلاح کنند و دیگر این بی اخلاقی ها را 
انجام ندهند.  حداد عادل گفت: این موضوع را به این دلیل به شدت تکذیب می کنم 
که این افراد قصد داشتند، با پخش این حرف ها برای ما به نوعی تعهد ایجاد کنند در 
صورتی که الان ما هنوز وارد فرایند رسیدن به نامزد نهایی نشدیم و هیچ تضمینی 
نیست که اگر کسی با این استدلال استعفا کند، بتواند در مراحل تعیین نفرات نهایی 
موفق شود و در فهرست قرار گیرد. رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی 
در ادامه با اشاره به لزوم هم افزایی دولت و مجلس و اتحاد نیروهای انقلاب، گفت: 
ما باید همه تلاش مان را برای حل مشکلات مردم و نشان دادن عملکرد صحیح 
نیروهای انقلابی انجام بدهیم و با کمک به هم افزایی سه قوه، وظیفه خودمان را در 

راه خدمت رسانی به مردم به درستی انجام دهیم. / فارس
تازههایمطبوعات

اطلاعــات - اگرچه ساعت رسمی کشور تغییری نکرده و ثابت است ولی زندگی 
مردم به عقب کشــیده شده و تعدد ساعت کار سازمان ها موجب سردرگمی مردم

در امور روزمره شده است.مسلماً پذیرش یک اشتباه قانونی و تلاش برای جبران 
سریع آن، عقلانی تر از اصرار به ادامه رویه غلط است. نمایندگان مجلس در اقدامی 
شجاعانه می توانند از تصمیم قبلی خود عقب نشینی کنند و طرح اجرای مجدد تغییر 

ساعت رسمی کشور را به دولت ارائه دهند.
جوان - در سینمای ایران مرکزی به نام »خانه سینما« وجود دارد که کارکرد های 
صنفی آن در حداقل ممکن اســت و در عوض مواضع سیاسی مدیران این مرکز 
صنفی بر دغدغه های شــغلی و حرفه ای آن ها ارجحیت دارد!حال و روز اهالی 
صنوف مختلف عضو خانه ســینما به جز یک قشــر مشخص سلبریتی، چندان 
مطلوب نیست و چند هزار عضو خانه سینما چشم به راه رسیدن کمک های دولتی 

یا شارژ شدن »هنرکارت« اعتباری هستند!
رسالت - این روزنامه با اشاره به این که نگاه فرامتنی گروسی و آژانس درباره فعالیت 
های هسته ای کشورمان  کماکان سلبی و بازدارنده است؛ نوشت: در جایی که آژانس 
به وظیفه خود به عنوان یک ســازمان بین المللی عمل نمی کند یا خود را به جزئی از 
بازی ضد ایرانی غرب یا رژیم اشغالگر قدس تبدیل می کند، وظیفه و مسئولیت  ما در 

خصوص مهار بازی فرامتنی آژانس پابرجا و به قوت خود باقی است.
انعکاس

دیده بان ایران خبر داد: رئیس هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان گفت:در اولین 
جلســۀ هیئت نظارت، موضوع محدودیت چند روزه ای که برای علیرضابیگی، 
نمایندۀ خبرساز در موضوع شاسی بلندها، پیش آمده بود، رفع شد و نطق های او 

طبق روال عادی انجام خواهد شد.
رویداد٢۴ خبرداد: این روزها اظهارات فرمانده انتظامی جدید اســتان مازندران 
در فضای مجازی در حال دیده شدن است. در این بین، روابط عمومی استانداری 
مازندران نوشت: فرمانده نیروی انتظامی مازندران خواستار برخورد با »ناهنجاری« 
و شکســتن گردن کسانی شــده که اقدام به ناهنجاری کرده اند. معاون اجتماعی 
فرمانده، مصادیق این ناهنجاری را فساد اقتصادی، مواد مخدر و سارقان خوانده و 

گفته منظور سردار مفخمی، بی حجاب ها نبوده است.
جماران نوشت: سید محمد خاتمی، رئیس جمهور اسبق در پیامی به سومین کنگره 
سراسری حزب توسعه ملی نوشت: اگر از دوسال پیش بازگشت به برجام تحقق 
می یافت، منافع بیشتری نصیب کشور می شد. آن چه وضع نگران کننده مردم را 

ولو اندکی بهتر کند، امر مطلوبی است.
اعتمادآنلاین نوشت: آیت ا... عاملی امام جمعه اردبیل گفت: میوه آن قدر گران 
شــده که طبقه پایین از میوه فقط نگاه حسرت نصیبشان می شود .در این حالت 
دولتی ها حق ندارند در جلسات خود انواع میوه ها را از بیت المال تهیه کنند و از 
مردم فاصله بگیرند و هزینه بر بیت المال تحمیل کنند.از امروز حداقل در اســتان 
ما نباید برای هیچ جلسه ای میوه خریده شود. در کشورهای پیشرفته از این حاتم 
بخشی ها خبری نیســت، اهدای هدایا به مسئولانی که از تهران می آیند باید از 

اساس برداشته شود.
چندثانیه نوشت: محمدعلی سبحانی، مدیرکل خاورمیانه وزارت خارجه در دولت 
اصلاحات درباره به نتیجه نرسیدن تلاش های ایران برای ارتباط با مصر در زمان 
دولت اصلاحات می گوید: صبح روزی که قرار بود بیانیه برقراری روابط ایران و 
مصر خوانده شود، عکس مهدی چمران و چند نفر از گروه های تندرو در کنار یک 

نماد از خالد اسلامبولی باعث توقف توافق از سوی قاهره شد.
تابناک خبر داد: سفارت کشورمان در آذربایجان در اطلاعیه ای اعلام کرد بنا بر 
اعلام وزارت امور خارجه جمهوری آذربایجان از تاریخ دوم تیرماه 140۲ ، روند 
صدور روادید فرودگاهی برای اتباع جمهوری اســلامی ایران در فرودگاه های 

بین المللی جمهوری آذربایجان متوقف خواهد شد.

پشتپردهسیاست

خبری

یکشنبه 28 خرداد 1402
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سال بیست و دوم شماره 4187

»حسین سلیمی« 
مدیرعامل شرکت آب و برق کیش شد

  گروه خبر// رئیس هیئت مدیره شرکت آب و برق کیش در 
حکمی حسین سلیمی را به عنوان مدیرعامل جدید این شرکت 
منصوب کرد. ســید علیرضا ســید اردوبادی در حکم انتصاب 
حسین سلیمی بر ارتقای سطح خدمات رسانی به مردم، افزایش 
ســطح تولید و توزیع عادلانه و مشــتری مداری تاکید کرد. به 
گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز کیش، حسین سلیمی، رییس 
هیات مدیره ومدیرعامــل تولید نیروی برق بندرعباس، رییس 
هیات مدیره و مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق هرمزگان، 
سرپرست شرکت تولید نیروی برق خلیج فارس و مدیر بازار برق 

شرکت برق منطقه ای هرمزگان را در کارنامه کاری خود دارد.
 

 

 سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی 
استانداری هرمزگان:

شهرهای جدید و نسل نوین
 آینده هرمزگان را متحول خواهند کرد

 گروه خبر// سرپرســت معاونت هماهنگــی امور عمرانی 
اســتانداری هرمزگان از حضور دکتر اکبری دستیار ویژه وزیر 
راه و شهرســازی، به همراه اعضای هیئت مدیر شرکت عمران 
شــهرهای جدید ایران در هرمزگان خبر داد و گفت: در سفر دو 
روزه هیئت عالی رتبه وزارت راه و شهرسازی در هرمزگان محور 
اصلی برنامه توسعه شهرهای جدید مورد پیگیری قرار گرفت. به 
گــزارش خبرنگار دریا ؛ وی اعلام کرد: طی دو روز حضور این 
هیئت بازدید از شــهرهای جدید استان و برگزاری نشست های 
تخصصی در جهت عمران شهرهای جدید استان انجام پذیرفت. 
زندیه وکیلی افزود: استان هرمزگان مهمترین ویژگی های توسعه 
شهری در کشور را نصیب خود کرده است ، که تاسیس شهرهای 
جدید ظرفیت سازی مناسبی برای ارتقا سکونت در استان را مهیا 
می کند، سواحل مکران و خلیج فارس برای ایجاد شهرهای جدید 
بسیار مستعد هستند. گفتنی است هرمزگان دارای پنج شهر جدید 
از شــرق استان تا غرب دارد که این موضوع نشانه برنامه ریزی 
دولت برای تحقق توسعه دریا محور در آینده کشور دارد، در این 
ســفر از شهرهای جدید مکران، خلیج فارس، علوی، کوشک و 

قشم بازدید به عمل آمده است.

  گروه خبر //  امام جمعه موقت بندرعباس گفت: مسئولان باید 
بتوانند با گسترش ازدواج آسان اسلامی و حمایت از خانواده و 

جوانی جمعیت، نسبت به اجرای این قانون مهم اقدام کنند. 
  حجت الاسلام والمسلمین قنبر درویشــی،در جمع نمازگزاران 
بندرعباسی، با اشاره به شعار سال و لزوم گام عملی در حوزه تولید 
گفت: تولید کشور باید با استفاده از ظرفیت همکاری با کشورهای 
دارای تجربــه نظیر چیــن رونق بگیرد. وی افــزود: برخی ها از 
همکاری ایران و چین و حتی برخی کشورهای دیگر انتقاد می کنند 
در حالی که برای کمک به توسعه اقتصادی و رشد تولید نباید اجازه 
داد فرصت ها از دست برود. امام جمعه موقت بندرعباس بیان کرد: 
چین توانســته با تلاش زیاد بخش قابل توجهی از بازار جهانی 

را به تســلط خود در بیاورد و ایران هم می تواند در حوزه تولید 
کالاهای مختلف که توان رقابتی داشته باشد بخشی از این بازار را 
در دست داشته باشد. وی با تاکید بر اینکه آمریکایی ها پس از آنکه 
نتوانستند با ایران اسلامی مقابله کنند در صدد مذاکره هستند تصریح 
کرد: در حــال حاضر دولتمردان آمریکا برای مذاکره با جمهوری 
اسلامی ایران کاسه گدایی در دست گرفته اند و این نشان می دهد 

سیاست های آنها در قبال ملت ایران شکست خورده است. 
  درویشی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به لزوم توجه 
به قوانین جوانی جمعیت گفت: در آســتانه سالروز پیوند آسمانی 
حضرت علی )ع( و فاطمه زهرا )س( هستیم مسئولان کشور باید 

برای ازدواج آسان برنامه ریزی کنند. 

  وی افزود: مسئولان باید بتوانند با گسترش ازدواج آسان اسلامی و 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، نسبت به اجرای این قانون مهم 
اقدام کنند.امام جمعه موقت بندرعباس در بخش دیگری از خطبه به 
مســئله مهم لزوم توجه به اشتغال پایدار جوانان بومی اشاره کرد و 
گفت: در هفته گذشته طی یک تفاهم نامه میان استاندار و مدیرعامل 
شرکت پالایش نفت بندرعباس مقرر شده ۲650 جوان بومی استان 

جذب این شرکت شوند. 
  به گزارش ایســنا؛ وی افزود: این اقدام خوبی اســت و امیدواریم 
بخشی از جوانان جویای کار از این طریق وارد بازار کار شوند، باید با 
اقدام و تلاش عملی کاری کرد که جوانان استان جذب صنایع بزرگ 

و پالایشگاه های مستقر در این استان شوند.

امام جمعه موقت بندرعباس:

اشتغال پایدار جوانان بومی هرمزگان در اولویت باشد
خبر

 

خبر

غفلت از فرهنگ و فرهنگ سازی 
در هرمزگان

   حوزه فرهنگ و فرهنگ سازی در هرمزگان همواره مورد غفلت 
قرار گرفته و پایتخت نشینان و استانداران و مسئولان مختلف همواره 
به حوزه اقتصادی و آن هم به شیوه ای که فقط سودش برای پایتخت 
و خزانه باشد، اندیشیده اند و حتی اقتصاد بومیان هم مورد توجه قرار 
نگرفته است و بیشترین ضربه هم در دهه90 به این بخش ها وارد 
شده است. ساخت یادمان شهدای ایرباس و باغ موزه دفاع مقدس 
البته از دهه ۸0 مطرح شد و کلنگ زنی طرح هم انجام و بخشی از 
پروژه هم اجرا شد وبه بهانه های مختلف متوقف شد و تاکنون در این 
حوزه فقط خبر درمانی داشته ایم وبس و اقدامی اثرگذار نداشته ایم و 
یادمان و باغ موزه دفاع مقدس ساخته نشد. مسئولان در حوزه های 
مختلــف در این دو دهه از احداث یادمان و باغ موزه دفاع مقدس 
گفته اند و همچنان احداث نشــده است و با این شرایط نوجوانان 
و جوانان هرمزگانی در کجا بایستی با فرهنگ دفاع مقدس آشنا 
می شدند و شوند؟ آیا مسئولان در حوزه های مختلف، مسئول دوری 
فرزندان استان از فرهنگ دفاع مقدس نیستند؟ متولیان مربوطه اعلام 
کنند برای آشــنایی بیشتر نوجوانان و جوانان و خانواده ها با دفاع 
مقدس و آشتی نسل امروزی با این فرهنگ ناب چه اقدامی انجام 
داده اند؟ در حــوزه قرآن آموزی که رهبر معظم انقلاب بر تربیت 
ده میلیون حافظ قرآن کریم فرمان دادند و برای اســتان ها سهمیه 
تعیین شد و انتظار می رفت در این استان مرزی تحول انقلابی در 
حوزه قرآن آموزی اتفاق بیفتد و خانواده ها برای آموزش قرآن به 
فرزندان شان مشکلی نداشته باشند و دومین وظیفه شان بعد از نام 
نیکو نهادن بر فرزندان دلبندشان را بخوبی انجام دهند که متاسفانه 
در این حوزه هم به آرزوی شــان نرسیدند و خانواده های زیادی 
نتوانستند فرزندان شــان را حافظ وقاری قرآن کنند و آرزو به دل 
ماندند وفرزندان شــان بزرگ شدند و برخی به مسیری غیرقرآنی 
رفتند. موسسات قرآنی نیز برخی غیرفعال ونیمه فعال شدند و فعالین 
هم چندان حمایتی نشدند و متاسفانه حوزه قرآنی همچنان بدون 
حامی واقعی مانده است. طرح » امام محله« از چند سال قبل قرار 
بود در محلات و روستاهای بندرعباس و هرمزگان اجرا شود که این 
طرح هم اجرایی نشد. طرحی که می توانست تحولی را در حوزه های 
مختلف در محلات و... ایجاد نماید و امامان جماعت ارتباط شان 
با مردم در محلات و روســتاها بیشتر می شد وعلاوه بر برگزاری 
نماز جماعت، پیگیری مشکلات محلات و روستاها در حوزه های 
مختلف با همراهی ســاکنان و توســط امامان محلات از طریق 
دستگاه ها و ارگان های مختلف عملیاتی می شد و نقش روحانیون 
در حوزه های مختلف بیش از پیش مشخص می شد وارتباط شان 
با آحاد جامعه افزایش می یافت و مساجد نقش محوری شان بیش 
از پیش نمایان می شد و فقط نمازخانه نمی شدند و اهالی در مساجد 
جمع می شدند و در مورد مشکلات و خواسته های شان صحبت و 
همفکری وبرای رفع آنها هم اندیشی می کردند و به نهادهای مختلف 
مراجعه می کردند و از آن طرف مسئولان را به مسجد می آوردند 
و بخش زیادی از خواسته ها محقق ومشکلات برطرف می شد. از 
آن طرف برگزاری جلسات توجیهی برای خادمان مساجد چندان 
مورد توجه قرار نگرفته اســت تا به علم روز مجهز شوند و برای 
جذب کودکان و نوجوانان و جوانان به مساجد برنامه و جاذبه داشته 
باشند و برخوردهای برخی از آنها باعث دفع کودکان و نوجوانان و 
جوانان نشود و مسجد مامن شان شود و فقط پیران و میانسالان به 
مساجد نیایند.مساجد بایستی خانه امن برای نوجوانان و جوانان 
تبدیل شــوند تا از آسیب های اجتماعی و بزه ها در امان بمانند و 
تفریح و ورزش و... آنها در مســجد و جوار مسجد و بقاع متبرکه 
باشد. برخی از خادمان هنوز باور ندارند که مسجد خانه خداست و 
ملک شخصی آنها نیست که گاهی برخوردهایی دارند و تصمیماتی 
می گیرند که نوجوان و جوان و... را از مسجد می راند و برای این 
بخش هم تدبیری اندیشیده نشده است و بارها این موارد را متذکر 
شده ایم. از آن طرف هم بایســتی از مسجد و خادمان بابرنامه و 
متفکر مساجد حمایت مادی و معنوی شود تا بتوانند برنامه های 
جذب کننده و امیدبخش و... را در مساجد برگزار کنند و مساجد را 
به پایگاه فرهنگی، مذهبی و.... تبدیل نموده و پیگیری مشکلات و 
درخواست های مردم در حوزه های مختلف از مساجد انجام شود. 
نیازهای مساجد بایستی برآورده شود و مشکلات این حوزه ها نیز 
باید برطرف شود. آموزش ها و حمایت ها در بخش مساجد بایستی 
وجود داشته باشد. مسجد در صدر اسلام »کانون عبادت، تعلیم و 
تربیت، فعالیت های سیاســی، مرکز دادخواهی و قضاوت، پایگاه 
نظامی، پایگاه تعاون اجتماعی و وحدت اجتماعی« بوده اســت. 
بایستی به فرموده مقام معظم رهبری، مسجد طراز اسلامی داشته 
باشیم. برگزاری جلسات اخلاقی با حضور اساتیدبرجسته اخلاق در 
استان هیچگاه مورد توجه قرار نگرفت تا کسانی که می خواهند در 
حوزه معنویات رشد کنند، از این قافله عقب نمانند که متاسفانه به این 
حوزه نیز توجهی نشد و فرزندان مان در ماهواره و اینترنت و فضای 
مجازی رها شدند و خروجی اش را نیز سال هاست که می بینیم و 
مسئولان چشمان خود را نیز بر روی این ناهنجاری ها و آسیب های 
اجتماعی که روزبه روز در حال افزایش اســت، بسته اند. شرایط 
بگونه ای است که اگر جوانان و نوجوانان بخواهند در حوزه معنویات 
رشــد کنند، این شرایط در اســتان چندان فراهم نیست و اساتید 
اخلاقی و معنوی در دسترس قرار ندارند وراه دسترسی به آنها میسر 
و ســهل نیست.دستگاه های مختلف در حوزه فرهنگ و فرهنگ 
ســازی نقش و اعتبارات فرهنگی دارند، اما اثرات عملکردشان 
چندان محســوس و قابل مشاهده نیست ودر این حوزه هم نقص 
وجود دارد که بایستی مورد تجدیدنظر قرار گیرد. در حوزه دریا و 
ساحل نیز هیچگونه برنامه فرهنگی و حتی تفریحی مناسبی اجرایی 
نشده است واز این ظرفیت استفاده بهینه نشده و رها شده است و به 
همین دلیل امروزه ناهنجاری هایی را مشاهده می کنیم که دلیلش 
آن است که از این ظرفیت استفاده نشده است. نتایج بی توجهی به 
حوزه فرهنگ و فرهنگ سازی را مشاهده می کنیم و گاهی برخی 
از اقدامات بجای فرهنگ ســازی، باعث فرهنگ سوزی می شود 
که بایســتی در این حوزه آسیب شناسی شود. در یک کلام تمامی 
سنگرهای مان را خالی کرده ایم و دشمنان نظام و انقلاب هرگونه که 
خواستند برای مان برنامه ریزی و اقدام کردند تا جایی که فرهنگ 
غرب و بی حجابی و .... را بــرای مان عادی کردند و غیرت ها را 
کمرنگ کردند. دستگاه های مختلفی در این بخش مقصرند وبایستی 
تقصیرشان را بپذیرند و جبران کنند و بر مسیر اشتباه شان پافشاری 
نکنند که عواقب خطرناک تری دارد و از ظرفیت های مختلف استفاده 
کنند تا بیش از این، فرهنگ سوزی نداشته باشیم و فرهنگ سازی 

واقعی رخ دهد.
  علی زارعی

رئیس گروه بهره وری و  تعرفه خدمات پرستاری وزارت بهداشت:

تعرفه پرداختی به پرستاران باید بر اساس عملکردشان باشد
  گروه خبر // رئیس گروه بهره وری و تعرفه 
خدمات پرستاری وزارت بهداشت گفت: به 
دلیل وجود بخش های مختلف و عملکردهای 
متغیر کادر پرســتاری در باز توزیع مبلغ 
متفاوتی  دریافتی  اختــلاف  تعرفه گذاری، 

وجود خواهد داشت. 
   طالبی در نشست تخصصی بررسی مشکلات 
و چالش های اجرای تعرفه گذاری پرســتاری 
در هرمزگان، ضمن ارائــه توضیحات لازم در 
خصوص چگونگــی احصــاء و توزیع درآمد 
حاصل از قانون تعرفه پرســتاری بر نظارت بر 

احصــاء درآمد و باز توزیع آن تاکید کرد. وی با 
اشاره به نحوه احصا و دستورالعمل پرداخت تعرفه 
خدمات پرستاری و ضمن پاسخگویی به ابهامات 
کادر پرستاری، افزود: به دلیل وجود بخش های 
مختلف و عملکردهای متغیر کادر پرستاری در 
باز توزیــع مبلغ تعرفه گذاری، اختلاف دریافتی 
متفاوتی وجود خواهد داشت.  طالبی درخواست 
کرد مــواردی که احتمال عدم ثبت در باز توزیع 
وجود داشــته، با ذکر نوع فعالیت های تخصصی 
اعلام شــوند.رئیس گروه بهــره وری و تعرفه 
خدمات پرســتاری وزارت بهداشت اضافه کرد: 

برای تأمین رضایت کادر پرستاری و ماندگاری 
آنان در برخی از بخش ها نیاز به اعلام مشکلات 
به معاونت و پیگیــری از طرف ما با نمایندگان 
مراکــز دارد. وی بیان کرد: هــدف ما از اجرای 
تعرفه پرستاری این بود که مانند پزشکان بتوانیم 
بر اساس عملکرد پرداختی داشته باشیم و ما به 
دنبال این نبودیم که همه پرستاران به طور یکسان 
مبالغی دریافت کنند. عادلانه بودن با علی السویه 
بودن یکی نیســت و رقم دریافتی کسی که در 
ICU کار می کند با کسی که در بخش داخلی کار 

می کند متفاوت است.

  طالبــی اظهار کرد: به علت تعدد خدمات کادر 
پرستاری امکان ثبت جزئیات عملکرد پرستاران 
به طور دقیق و کامل، امکان پذیر نیست. بنابر این 
بسته های خدمت به ازای هر بخش به دانشگاه ها 
ابلاغ شده است، افرادی که بدون آسیب به کیفیت 
بیشــترین خدمت مراقبت را ارائــه دهند باید 

دریافتی بیشتری هم داشته باشند.
  به گزارش ایســنا، این نشست به دعوت مدیر 
پرســتاری و دبیرکارگروه مبتنــی بر عملکرد 
دانشگاه با حضور کارشناسان وزارت بهداشت و 

درمان تشکیل شد.

  گروه خبر //  مدیرکل شــیلات هرمزگان با اشاره به 
اینکه در سال ۱۴۰۲ باید ۱۰ ســایت پرورش میگو در 
استان برق رسانی شود، گفت: تاکنون ۶ سایت پرورش 
میگو در استان با مساحت پنج هزار هکتار برق دار شده 

و این طرح ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. 
  مسعود بارانی افزود: تا پایان امسال نیز هشت هزار هکتار 
مزارع دیگر برق دار می شــود. وی تصریح کرد: هرمزگان از 
50 هزار هکتار اراضی مستعد پرورش میگو با ظرفیت تولید 
بیش از 14 هزار میلیون قطعه بچه میگو برخوردار است که 
تاکنون 11 هزار هکتار از مزارع پرورش میگو به بهره برداری 
رسیده است. مدیرکل شیلات هرمزگان اظهار کرد: 15 هزار 

هکتار مزرعه میگو نیز در حال احداث است که از این میزان 
حدود 6 هزار و 500 هکتار آن تا پایان امسال به بهره برداری 

می رسد.
   بارانی اضافه کرد: پرورش میگو و همچنین برق رسانی به 
مزارع پرورش میگو جزو طرح های پیشران و تحول آفرین 
است که طبق دســتور استاندار هرمزگان باید در سفر آینده 
رییس جمهور به این استان بخش قابل توجهی از این طرح ها 

آماده و مورد بهره برداری قرار گیرد.
به گزارش ایرنا؛  گفتنی اســت؛ استان هرمزگان با برداشت 
ســالیانه افزون بر ۳15 هزار تنُ انواع آبزیان و بیش از ۳5 
هزار نفر صیاد، رتبه نخست صید و صیادی در کشور را دارد.

مدیرکل شیلات هرمزگان:

طرح برق رسانی به مزارع پرورش میگو در حال تکمیل است

  گــروه خبر // معــاون امور عمرانی 
و  بازسازی  روند  از  استاندار هرمزگان 
توسعه تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس 
غرب  صنایع  بــه  پســاب  انتقال  و 

بندرعباس بازدید کرد.
  به گــزارش خبرنگار دریا، زندیه وکیلی 
معاون امور عمرانی استاندار هرمزگان در 
این بازدید کــه مدیرعامل آبفا نیز حضور 
داشت، با اشاره به روند بازسازی و توسعه 
تصفیه خانــه فاضلاب بندرعباس تصریح 
کرد: تکمیل ایــن پروژه که به عنوان یکی 
از طــرح های حیاتــی و مطالبه عمومی 
مردم بندرعباس است و باید در تکمیل آن 
سرعت به خرج داد.وی همچنین با اشاره 
به نیاز صنایع به آب چه در بخش صنعت 
و چه در بخش فضای سبز در تعهد، گفت: 
صنایع غرب باید پیش بینی های لازم برای 
فضای ســبز خود نیز داشته باشند چرا که 
وضعیت فضای سبز موجود مطلوب نیست 
و با انتقال پساب باید در بخش فضای سبز 

صنایع نیز مورد استفاده قرار گیرد.
  در ادامه این نشست عبدالحمید حمزه پور 
با اشاره به موانع سر راه تکمیل طرح انتقال 

پساب به صنایع غرب گفت: تکمیل طرح 
توســعه تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس 
نیازمند تامین برق و زمین مورد نیاز است 
و در ایــن زمینه باید هماهنگی های لازم 
انجام داد تا این مجموعه طبق پیش بینی 

مورد بهره برداری قرار گیرد.
  وی گفت: تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس 
در حال حاضر ۲7 درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد که عملیات ارتقا، احداث تاسیسات 
تصفیه تکمیلی آن و خط انتقال و مخازن 
در حال انجام اســت که امیدواریم بخشی 
از آن تا پایان امسال تکمیل و سال آینده 
پساب فاضلاب بندرعباس به صنایع غرب 

بندرعباس برسد.
  شهروز شجاعی مدیرعامل شرکت توسعه 
و زیرساخت خلیج فارس که سرمایه گذاری 
این پــروژه را بر عهده دارد، با اشــاره به 
وضعیت این پروژه بــه بیان فرصت های 
تصفیه فاضلاب و پســاب آن برای صنایع 
پرداخت و گفت: مشــارکت حداکثری در 
تکمیل این پروژه یکی از ضرورت هاست 
که امیدواریم به نتیجه پیش بینی شده دست 

پیدا کنیم.

در بازدید معاون عمرانی استاندار و مدیرعامل آبفا از روند اجرایی 
بازسازی و توسعه تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس مطرح شد

استفاده صنایع از پساب تصفیه خانه فاضلاب 
بندرعباس برای توسعه فضای سبز خود 

 گروه خبر //  برای نخســتین بار در کشور دانشگاه جامع علمی کاربردی 
دانشجو با تضمین اشتغال پذیرش می کند. 

  سرپرست دانشگاه علمی کاربردی هرمزگان با اشاره به اینکه در این مرحله 150 
دانشجو جذب می شــوند، افزود: پذیرش مهر ماه در مرکز علمی کاربردی سهند 
و برای نخســتین بار در استان در 4 کد رشته محل شامل کاردانی اطفای حریق 
شهری، کاردانی حرفه ای بازرگانی امور گمرکی، کاردانی حرفه ای مدیریت خدمات 
بندری، کاردانی حرفه ای مدیریت لجســتیک و زنجیره تامین پذیرش دانشجو به 
صورت تضمین اشتغال است.محمود صباحی زاده خاطرنشان کرد: نام نویسی این 
افراد 1۸ تیرماه 140۲، از طریق سازمان سنجش است و مصاحبه پذیرفته شدگان 
مرداد ماه برگزار می شود.وی با اشاره به آغاز فرآیند ثبت نام دوره های کارشناسی 
از یکشــنبه ۲۸ خــرداد و دوره های کاردانی از 1۸ تیرمــاه 140۲، عنوان کرد: 
 متقاضیان با مراجعه به پایگاه اینترنتی سازمان سنجش آموزش کشور به نشانی

 www.sanjesh.org می توانند نسبت به دریافت دفترچه راهنمای ثبت نام، 
کسب اطلاعات بیشتر و ثبت نام اقدام کنند.به گزارش ایسنا؛ صباحی زاده با بیان 
اینکه پذیرش برای مهرماه 140۲ در 11 مرکز علمی کاربردی و در 14۳ کد رشته 
در مقاطع کاردانی و کارشناســی ناپیوسته در استان هرمزگان صورت می پذیرد، 
تصریــح کرد: در اســتان هرمزگان 11 مرکز علمی کاربــردی با ماموریت های 

تخصصی در حوزه های صنعت، خدمات و فرهنگ و هنر فعال است.

پذیرش دانشجو با تضمین اشتغال 
در دانشگاه علمی کاربردی هرمزگان



تذکر استاندار بوشهر به مدیران بانکی استان؛
منابع بانکی در اختیار ساخت مسکن قرار گیرد

 سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها // استاندار بوشهر 
با تذکر شدید به مدیران بانکی اســتان از آنها خواست منابع 
شــبکه بانکی را مطابق با قوانین و بخشنامه ها برای ساخت 
مســکن در اختیار مردم قرار دهند و گرنه جایی در اســتان 
ندارند. به گزارش خبرنگار دریا، احمد محمدی زاده در نشست 
شورای مسکن استان بوشــهر اظهار کرد: دولت با برنامه های 
متنوع در عرصه ســاخت مسکن، نهضتی در کشور آغاز کرده 
که نیازمند همراهی و همکاری بانک ها در این بخش اســت. 
وی افزود: بررســی ها نشان می دهد که در بخش عمده ای از 
اســتان های کشور، با همکاری شبکه بانکی شاهد تسریع در 
ساخت مسکن هستیم و انتظار داریم شبکه بانکی استان بوشهر 
نیز مطابق با ضوابط و مقررات و بخشنامه های موجود منابع 
خود را در اختیار ساخت مسکن قرار دهد و سخت گیری های 
بدون جهت و بی مورد انجام ندهد. اســتاندار بوشهر تصریح 
کرد: هرچند استان بوشهر از جمله استان های برتر کشور در 
حوزه نهضت مســکن ملی است اما در صورت همراهی کامل 
شبکه بانکی شاهد تسریع در ساخت و تحویل مسکن به مردم 
استان خواهیم بود.محمدی زاده یادآور شد: ارائه تسهیلات به 
ساخت مسکن در قالب خودمالکی، بافت فرسوده، اجاره 99 
ساله به شــرط تملیک، جوانی جمعیت و تسهیلات روستایی 
از جمله برنامه های دولت برای خانه دار شدن مردم است که 
ســعی می کنیم با برگزاری جلسات هفتگی با حضور مدیران 
بانک های اســتان، روند اجرایی کار را دنبال کنیم.وی عنوان 
کرد: در این جلســات هفتگی میــزان تعهدات هر بانک برای 
هر شهرستان اســتان به شکل مجزایی بررسی می شود و اگر 
عدولی از طرف هر بانکی برای اجرای تعهدشان مشاهده شود، 
با مدیر آن بانک در استان خداحافظی کرده و مدیرانی متناسب 
و معتقد به سیاســت های دولت جایگزین می شوند.استاندار 
بوشهر تاکید کرد: برنامه های استان در حوزه مسکن در ۲ قالب 
6 ماه اول و دوم تنظیم شــده و اگر چه استان بوشهر در حوزه 
ساخت مسکن جایگاه ویژه ای در کشور به عنوان پیشگام این 
بخش دارد اما اگر یک روز زودتر مردم صاحب خانه شــوند، 
ارزشمند است.محمدی زاده بیان کرد: البته بر مشکلات شبکه 
بانکی در استان نیز واقف هستم و هر جایی که مدیران بانکی 
اســتان نیاز داشته باشند برای رفع مشکلات آنها به خصوص 
در حوزه ارائه تســهیلات محتلف به مردم و به ویژه در بخش 
 مسکن در کنار آنها هستیم و از مرکز برای رفع مشکلات  آنها 

پیگیری می کنیم.

رییس اورژانس کشور:
۶۰۰ دستگاه آمبولانس وارد ناوگان اورژانس 

کشور می شود
  حسن سیلاوی سرویس استان ها // رئیس اورژانس کشور 
با تاکید بر لزوم نوسازی و تجهیز ناوگان اورژانس گفت: ۳00 
دســتگاه آمبولانس اورژانس خریداری و تجهیز شده است و 
 600 دســتگاه آمبولانس جدید نیز بــه زودی خریداری و 
به کار گرفته می شود. به گزارش خبرنگار دریا؛ جعفر میعادفر 
در حاشیه بازدید سرزده از برخی پایگاه های شهری و جاده ای 
اورژانس دزفول افزود: موتورلانس نقس موثری در ســرعت 
بخشی به ماموریت های شهری اورژانس دارد به همین منظور 
تجهیز پایگاه های اورژانس به این موتورسیکلت ها در دستور 
کار قرار گرفته است. وی وصول مطالبه و تامین رفاه کارکنان 
عملیاتی را از مهمترین دغدغه سازمان اورژانس برشمرد و ادامه 
داد: افزایش بهره وری کاری کارکنان اورژانس در گرو امکانات 
درمانی و تجهیزات رفاهی است که تلاش می شود در کوتاه ترین 
زمان ممکن، مطالبه به حق کارکنان فراهم شود. رئیس اورژانس 
کشــور با بیان اینکه تعداد پایگاه های دزفول برای این تعداد 
جمعیت کافی نیســت، گفت: براساس استاندارد ملی، به ازای 
هر 50 هزار نفر جمعیت، یک پایگاه اورژانس نیاز اســت که 
متاسفانه شهر دزفول با کمبود 6 تا هشت پایگاه اورژانس مواجه 
اســت. میعادفر ادامه داد: هماهنگی های لازم برای اختصاص 
یک دســتگاه موتورلانس به اورژانس دزفول انجام شــده و 
این موتورســیکلت اورژانس به زودی وارد ناوگان اورژانس 
دزفول می شــود. رئیس اورژانس کشور تاکید کرد: بودجه ای 
در خصوص فراهم سازی امکانات رفاهی پایگاه های دزفول 
در ماه آینده به اورژانس این شهرســتان اختصاص می یابد تا 
بخشی از مشکل رفاهی پرسنل خدوم عملیات رفع شود.رئیس 
اورژانس پیش بیمارســتانی دزفول نیز در حاشیه این بازدید 
گفت: 6 پایــگاه اورژانس مصوب در دزفول به همت خیرین 
و سازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان در این شهرستان 
ساخته می شود.رضا معمارزاده ادامه داد: عملیات احداث این 
پایگاه های اورژانس به زودی آغاز می شود که با بهره برداری از 
این پایگاه ها، کیفیت و سرعت امدادرسانی به شهروندان شریف 
این شــهر ارتقا می یابد.وی افزود: نیروهای عملیاتی اورژانس 
دزفول با وجود تمام کمبودها در امر امدادرسانی به شهروندان 
و حادثه دیدگان خوش درخشــیده اند.رئیس اورژانس کشور 
با حضور در شهرســتان دزفول به صورت سرزده از چندین 
پایگاه اورژانس شــهری و جاده ای این شهرستان بازدید کرد. 
میعادفر ضمن بازدید از برخی پایگاه های شــهری و جاده ای 
اورژانس دزفول، به گفت و گوی مستقیم با کارکنان عملیاتی 
حاضر در شــیفت پرداخت و از نزدیک در جریان مسائل و 
مشکلات اورژانس این شهرستان قرار گرفت. شهرستان دزفول 
با 145 نیروی ستادی و عملیاتی اورژانس، 14 پایگاه زمینی، 
یک پایگاه هوایی و یک اتوبــوس آمبولانس دارد. اکنون از 
۳۲ آمبولانس دانشگاه علوم پزشکی دزفول، چهار آمبولانس 
اســقاطی و برخی تصادفی و یا با هزینه بالا تعمیر و استفاده 
می شــوند در واقع در حال حاضــر 16 آمبولانس عملیاتی 
در دزفول وجود دارد. سال گذشــته قرار بود سازمان برنامه 
و بودجه، هزینه ساخت ســه اورژانس را پرداخت کند که در 
عمل چنین اتفاقی رقم نخورد. وسعت بسیار زیادی از شهرستان 
دزفول را مناطق ســخت گذر کوهستانی تشکیل می دهد که 
امدادرســانی به این مناطق مستلزم آمبولانس های تازه نفس 
 است که نوســازی ناوگان اورژانس دزفول به کمک اورژانس

 کشور نیاز دارد.
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سال بیست و دوم شماره 4187  علیرضــا حائــری زاده ســرویس 
اســتان ها// نماینده ولی فقیه و امام 
جمعه یزد گفــت: الان در جامعه عده  
محدودی از واردات ســودهای کلان 
می برند ولی در مقابل مشکلات ناشی 
از گرانی کالاها به خصوص محصولات 

وارداتی گریبانگیر مردم می شود.
  بــه گــزارش خبرنگار دریــا، آیت الله 
محمدرضا ناصــری در خطبه های نماز 

جمعه شــهر یزد، افزود: جهاد سازندگی 
از دســتورات امام با هدف خودکفایی و 
کاهش وابســتگی به خارج بود، همه به 
صحنه آمدند و از روســتا تا شهر کمک 
کردند و مسائل جامعه را متحول کردند اما 
تبدیل این نهاد انقلابی به وزارتخانه شد و 
سپس ادغام آن با کشاورزی باعث شد تا 
رسالت آن فراموش شود و آنگونه که باید 
به کشاورزی داخلی نیز توجه نشده و الان 

باید از خارج کشور واردات صورت گیرد.
وی ادامه داد: اگر جهاد سازندگی به همان 
شکل ابتدای انقلاب تداوم یافته بود، الان 
درگیر واردات گندم نبودیم ، در دهه های 
گذشــته حرکت جهادی مورد بی مهری 
دولت ها قرار گرفت و الان باید برای رفع 
مشکلات جهاد با همان رویه انقلابی وارد 
عمل شود. امام جمعه یزد گفت: در مسئله 
کشاورزی باید جهاد متحول شود زیرا از 

اموری اســت که با امنیت کشور ارتباط 
مستقیم دارد و کشاورزی شغل انبیا است 
و باید این حرفه مــورد توجه و حمایت 
قرار گیرد، الان کشاورزی رها شده است 
و بخصوص در یزد که آب ندارد می توان 
با کشت محصولات کم آبخواه در راستای 
خودکفایی تلاش کــرد.وی ادامه داد: همه 
وظیفه داریم که به جای صنایع پر آبخواه 
در این راســتا حرکت کنیم و و لذا جهاد 

کشاورزی باید دانش بنیان شود.
 امــام جمعه یــزد در بخــش دیگری از 
خطبه های نمــاز جمعه ضمن تســلیت 
شــهادت امام جــواد )ع( گفت: ایشــان 
خصلت های اخلاقی بسیار والایی داشتند 
ولی خصلت معروف ایشان وفادار در عهد 
و پیمان بــود و امام جواد )ع( در پیمان با 
خدا نیز بر عهد خود ایستاد.ناصری ادامه 
داد: ما هم باید نسبت به خانواده و جامعه 

و خدا وفادار باشــیم و اگر به کسی متعهد 
شدیم، وفادار باشیم و همچنین به داد افراد 
جامعه برســیم و مخصوصا مسئولان نیز 
صادق و وفادار بمانند..وی اظهار داشت: 
در این دوران که شــیطان های زیادی در 
تلاش هستند انسان را از مسیر خدا غافل 
 کنند، باید هوشــیار باشــیم و مخصوصا 
بی وفایی نسبت به انقلاب و مردم و اسلام 

صفت بسیار زشتی است.

امام جمعه یزد:          

عده محدودی از واردات سود می برند در مقابل گرانی نصیب مردم می شود

  سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها //امام 
جمعه بوشهر گفت: اجرایی شدن هر چه سریع تر 
منطقه آزاد تجاری بوشهر مطالبه ای است که باید 

به زودی محقق شود.
  به گزارش خبرنگار دریا؛ آیت الله غلامعلی صفایی 
بوشهری در خطبه های نماز جمعه این هفته شهر بوشهر 
با اشاره به موارد مطرح شده از سوی وی در دیدار با 
وزیر اقتصاد و دارایی اظهار کرد: تعاونی مرزنشــینان 
استان با حمایت های ویژه استاندار فعال شده اما با این 
وجود مرکز شهرستان های مرزی همچنان از مزیت این 
تعاونی بی بهره  هستند.وی بیان کرد: مردم استان بوشهر 
مرزنشین هســتند از این رو باید تمامی آنها از مزیت 
تعاونی مرزنشینان بهره مند شوند تا بخشی از مشکلات 

آنان ناشی از گرانی و افزایش قیمت ها کاهش یابد.
  خطیب نماز جمعه بوشــهر گفت: استان بوشهر در 
صورتی که در عرصه اقتصــاد دریا مورد توجه قرار 
نگیرد متحمــل ضررهای هنگفتی می شــود.صفایی 
بوشــهری ادامه داد: اکنون در چابهار، خرمشــهر و 
بخشــی از مناطق استان هرمزگان ۲5 درصد تخفیف 
سود بازرگانی داده می شود ولی این میزان برای بوشهر 
۲0 درصد اســت که این چنین رویه ای با هیچ منطقی 
سازگاری نداشته و باید هر چه  سریع تر اصلاح شود.  

 وی افزود: همچنین برخی از اجناس که در طول تاریخ 
از بوشهر وارد می شده نیز واردات آن از استان گرفته 
شده است که باید تصمیم گیری شایسته ای در این حوزه 
لحاظ شود.صفایی بوشــهری ادامه داد: در بوشهر که  
برخلاف سایر استان ها حمل و نقل ریلی وجود ندارد 
و بازرگانان کمتر مراجعه دارند با این حال درصد سود 
تخفیف بازرگانی استان باید بیشتر مناطق برخوردار از 
شبکه ریلی باشد. وی افزود: با چنین رویه ای بازرگانان 
دیگر مناطق میلی به فعالیت در گمرک بوشــهر پیدا 

نمی کنند کــه در این زمینه با هــدف افزایش درصد 
تخفیف سود بازرگانی وزیر امور اقتصاد و دارایی قول 
مساعد به پیگیری داده است.صفایی بوشهری عنوان  
کرد: اجرایی شدن هر چه سریع تر منطقه آزاد تجاری 
دیگر مطالبه ای است که باید بزودی محقق شود چرا که 
معایب آن مانند افزایش قیمت زمین نصیب بوشهر شده 
ولی همچنان برکات آن به استان نرسیده است.وی ادامه 
داد: اکنون پرونده های مالیاتی بسیاری از صنایع مانند 
نفت، گاز و پتروشیمی استان بوشهر در پایتخت است 
که این فرایند منجر شــده تا گردش مالی آنها نیز در 
بانک های استان رقم نخورد. صفایی بوشهری ادامه داد: 
با هدف افزایش توان مالی بانک های استان و همچنین 
پرداخت مالیات صنایع به اســتان بوشهر باید گردش 
مالی واحدها به استان منتقل شود.وی گفت: در ارتباط 
با حق آلایندگی نیز ســازمان حفاظت محیط زیست 
باید میزان آلایندگی ها را مشخص کند تا حق آلایندگی 
اســتان به تمام و کمال گرفته شود. امام جمعه بوشهر 
تاکید کرد: مردم اســتان بوشهر نه تنها بار نظام نیستند 
بلکه همواره برای نظام مقدس جمهوری اسلامی بال 

بودند و باید به آنان توجه ویژه شود.
  وی در بخش دیگری از صحبت های خود اظهار کرد: 
دشمنان همواره دانشمندان هسته ای را ترور می کنند 
ولی با این وجود ایران اسلامی هیچگاه از پیشرفت های 

هسته ای عقب نخواهند نشست.
  صفایی بوشــهری ادامه داد: دشمن در حالی به دنبال 
توقف پیشرفت های هسته ای کشــور است که بارها 
عنوان شده ایران سلاح هسته ای و کشتار جمعی تولید 
نمی کند.وی اظهار کــرد: با این حال آمریکا علاوه بر 
تولید سلاح هسته ای از این سلاح استفاده کرده ولی با 
چشم بستن بر روی اقدام های خود، برای ایجاد ممانعت 

در مسیر موفقیت های ایران تلاش می کند.

امام جمعه بوشهر:

منطقه آزاد تجاری بوشهر هر چه زودتر محقق شود
 آرزو توکلی سرویس استان ها //  استاندار 
کرمان گفت: شــرکت های بزرگ استان به 
شرکت های تازه تاسیس به اشکال مختلف 
همچون خرید محصول، پیش پرداخت های 
خوب و پذیرفتن ریســک کالاهای بار اول 

کمک کنند.
  به گــزارش خبرنگار دریا؛ محمدمهدی فداکار 
در بازدید از هفتمین نمایشگاه بین المللی معدن، 
صنایع معدنی، ماشین آلات و تجهیزات )کیمکس( 
با اشــاره به حضور موثر شــرکت ها و نمایش 
قطعات تولیدی و مورد نیاز اظهار کرد: مشــکل 

و ضعفی که در این نمایشگاه وجود دارد، حضور 
کمرنگ شرکت های استان کرمان است.

 وی ادامه داد: امیدواریم در نمایشگاه های بعدی 
حضور بیشتری داشته باشند که در صورت تحقق 
این امر شاهد اشــتغال، فروش و سرمایه گذاری 

بیشتری در کرمان خواهیم بود. 
اســتاندار کرمان بیان داشــت: ما به دنبال تولید 
قطعات و خدمات رســانی به شرکت های بزرگ 

توسط شرکت های استان هستیم. 
فداکار خاطرنشان کرد: شرکت های بزرگ استان 
نیز به شرکت های تازه تاسیس به اشکال مختلف 

همچون خرید محصول، پیش پرداخت های خوب 
و پذیرفتن ریسک کالاهای بار اول کمک کنند.

  هفتمین نمایشگاه بین المللی معدن، صنایع معدنی 
و ماشــین آلات وابســته با حضور 9۸ شرکت 
داخلی و خارجی در محل نمایشگاه بین المللی 

جنوب شرق برگزار شد.

تأکید استاندار کرمان بر حمایت 
شرکت های بزرگ از صنایع کوچک استان 

  حسن سیلاوی سرویس استان ها // رییس اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشــاورزی اهواز با بیان اینکه تصمیم گیران حوزه صنعت 
برق شرایط پایداری را برای تولید و مصرف برق مورد نیاز بخش تولید 
فراهم کنند، گفت: نباید اعمال محدودیت های مصرف برق به تولید 

آسیب وارد کند.
  بــه گزارش خبرنگار دریا؛ محمد جواد امانی اظهار  کرد: اعمال مدیریت 
مصرف برق در خوزستان و محدودیت مصرف در تابستان باید به شکلی 
باشــد که واحدهای تولیدی با مشــکلات در تولید و ضرر و زیان در این 
زمینه مواجه نشوند.وی با بیان اینکه متولیان تامین برق و برنامه ریزان باید 
در تصمیم گیری ها موضوع تولیــد را نیز مورد توجه قرارر دهند، افزود: 
نباید اعمال محدودیت های مصرف برق برای صنایع و واحدهای تولیدی 
به شکلی باشد که تولید آسیب ببیند.رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی اهواز گفت: واحدهای تولیدی وقتی قرارداد کاری با بخشی امضا 
می کنند باید تولیدات خود را در زمان مشــخص تحویل دهند اما اعمال 

محدودیت های برق می تواند این واحدها را با مشکلات جدی مواجه کند 
و آن ها با ضرر و زیان مواجه شوند.امانی عنوان کرد: در این زمینه با توجه 
به اینکه سال گذشته نیز محدودیت هایی در مصرف برق صنایع و واحدهای 
تولیدی در استان اعمال شد، در برخی موارد واحدهای تولیدی نتوانستند 

مطابق با قراردادهای منعقد شده، محصولات خود را تولید کنند.
  وی ادامه داد: اینکه یک واحد تولیدی نتواند به تعهدات تولید خود در زمان 
مقرر عمل کند، با ضرر و زیان مواجه می شود که می تواند این مساله باعث 
کاهش نیروی انســانی نیز شود. در این زمینه انتظار داریم تا تصمیم گیران 
حوزه صنعت برق شــرایط پایداری را برای تولید و مصرف برق مورد نیاز 
بخش تولید فراهم کنند. رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
اهواز خاطرنشــان کرد: سال گذشته خاموشی برنامه ریزی شده زیادی به 
صنایع و واحدهای تولیدی اســتان تحمیل شد اما امسال امیدواریم در این 
خصوص از راهکارهای کاربردی تری استفاده شود تا صنایع با مشکلات 

کمتری مواجه شوند.

رئیس اتاق بازرگانی اهواز:

اعمال محدودیت های مصرف برق نباید به تولید آسیب وارد کند

۴5 درصد از پست های سازمانی 
در بوشهر خالی است 

    ســید ابوالحسن جعفری سرویس اســتان ها // رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی استان بوشهر گفت: ۴۵ درصد از پست های 
سازمانی در استان بوشهر خالی است که از استان های پایین جدول 

در این زمینه هستیم. 
   به گزارش خبرنگار دریا، محسن پاپری زارعی رئیس سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی استان بوشهر در جمع خبرنگاران اظهار داشت: جمع نیروهای 
دستگاه های دولتی و اجرایی استان بوشهر به غیر از نهادهای نظامی ۳6 هزار 
و ۳55 نفر است که 55 درصد مرد و 45 درصد زن هستند. وی اضافه کرد: 
از نظر محل خدمت، ۲5 درصد در شهرستان بوشهر، 6 درصد تنگستان، 1۸ 
درصد دشتستان، هفت درصد دشتی، چهار درصد شهرستان جم، پنج درصد 
شهرستان دیر، هشت درصد گناوه، چهار درصد دیلم، چهار درصد عسلویه، 

هفت درصد کنگان و 1۲ درصد در ستاد هستند. 
  رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان بوشهر افزود: شهرستان بوشهر 
۳7 درصد نیروها را به خود اختصاص داده اســت که بیانگر آن اســت که 
تراکم نیرو را در ســتاد و مرکز استان داریم و در شهرستان ها با کمبود نیرو 
روبرو هستیم. وی در مورد وضعیت اســتخدامی نیروها نیز بیان کرد: 59 
درصد از این نیروها به صورت رســمی، 14 درصد به صورت پیمانی، 10 
درصد قراردادی و 10 درصد هم ســایر موارد است. پاپری زارعی با اشاره 
به اینکه 5۲ درصد از نیروهای دســتگاه های اجرایی استان بوشهر دارای 
مدرک لیسانس هستند تصریح کرد: 17 درصد نیروها فوق لیسانس هستند 
که بیانگر ســطح سواد بالای استان است. وی با اشاره به 70 درصد نیروی 
انسانی استان در قشر جوان هستند گفت: 55 درصد پست ها پر هستند و 45 
درصد از پست های سازمانی در استان بوشهر خالی است که از استان های 

پایین جدول پست های سازمانی هستیم. 
  رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان بوشهر تاکید کرد: ۲ هزار و 
46۸ پست مدیریتی در اســتان وجود دارد که هزار و ۸۸6 دارای تصدی 
اســت و 5۸0 مورد یعنی ۲4 درصد بدون تصدی است. پاپری زارعی ثبت 
اطلاعات کارکنان دستگاه های مختلف را ضروری دانست و اضافه کرد: هر 
گونه انتقال نیروی انسانی از دستگاه های اجرایی به خارج از استان ممنوع 
است. وی خواســتار ارائه بسته های تشویقی برای انتقال نیروی انسانی به 
داخل استان شد و افزود: شهرستان ها خالی از نیرو شده است و انتقال نیرو 

به مرکز استان نباید انجام شود. 



   برای پخت کیک در مایکروفر آشنایی با روش کار دستگاه 
و رعایت برخی نکات لازم اســت کــه در این مطلب به آن 

پرداخته ایم. 
   همانطور که می دانید امروزه با جمع و جور شــدن خانه و کوچک 
شدن محیط آشپزخانه اجاق گازها کم کم کنار رفته اند و جای خود 
را به گازهای کوچک رومیزی داده اند. مشکلی که گازهای رومیزی 
دارند، این اســت که دارای فر نیســتند و کدبانوها مجبورند کیک، 
شــیرینی، و انواع پیتزا و غذاهایی این چنینی را داخل مایکروفر یا 
فرهای توکار بپزند. اما برای خیلی از خانم ها سوال است که چطور 
می شــود داخل مایکروفر کیک پخت تــا از نظر بافت و طعم دقیقا 
شــبیه کیکی که داخل فر می پزد باشد و کیک بعد از پخت خشک 
نشود. ما در این مطلب می خواهیم همۀ نکات مربوط به پخت کیک 
در مایکروفر را آموزش بدهیم و به شما اطمینان بدهیم که بهترین و 
عالی ترین کیک را می توانید داخل مایکروفر بپزید، پس با ما همراه 
باشــید. اگر به دکمه های روی صفحه مایکروفر دقت کنید، نام یکی 
از دکمه ها کانوکشن )convection( است که شکلی شبیه به پره های 
پنکه دارد. این دکمه مایکروفر شما را به حالت فر درمی آورد؛ یعنی 
می توانید با خیال راحت کیک را داخل قالب فلزی یا چدنی بریزید 
و توی مایکروفر بگذارید. برای شــروع کار، ابتدا دکمه کانوکشن را 
بزنید؛ از قسمت تنظیم حرارت که دکمه منفی و مثبت دارد، حرارت 
را روی 160 درجه تنظیم کنید و در قســمت تایمر 15 دقیقه زمان 
بدهید. حالا مایکروفر را به صورت خالی روشن کنید و صبر کنید تا 
15 دقیقه تمام شود و مایکروفر کاملا داغ شود. در مرحله بعد، پایه 
فلــزی را داخل مایکروفر بگذارید و قالب کیک را روی پایه فلزی 
قرار بدهید. توجه داشته باشید که حتما برای پخت کیک باید از پایه 
فلزی استفاده کنید. حالا دوباره دکمه کانوکشن را بزنید، 170 درجه 
حرارت و 50 تا 55 دقیقه زمان بدهید تا کیک شما بپزد. بعد از اینکه 
زمان پخت کیک تمام شد، حتما کیک را با سیخ چوبی تست کنید تا 
مطمئن شوید پخته است، اگرکیک هنوز نپخته بود و از بالا کمی شل 

بود، 5 تا 10 دقیقه دیگر زمان بدهید.
  شما می توانید با استفاده از دکمه کانوکشن انواع پیتزا، لازانیا، سوفله، 
گراتن، کیک و شیرینی را داخل مایکروفر بپزید و از هر جنس قالبی 
که خواستید، استفاده کنید، بدون اینکه مایکروفر در هنگام پخت جرقه 
بزند؛ زیرا مایکروفر با فشار دادن دکمه کانوکشن کاربرد فر را برای 
شما خواهد داشت. قدرت پخت در مایکروفرها باتوجه به مارک و 
لیتری و اندازه ای که دارند، متفاوت اســت؛ بنابراین بعد از چند بار 
پخت کیک یا پیتزا و... متوجه می شوید که باید کانوکشن را با چه دما 

و مدت زمانی برای پخت تنظیم کنید تا غذا و کیک شما کاملا بپزد.

بانوی دریا 4
یکشنبه 28 خرداد 1402

29 ذی القعده 1444

سال بیست و دوم شماره 4187

 پیکاتای مرغ یک دستور غذای خوشمزه ایتالیایی است. این 
سینه مرغ است که در سس با لیمو، کیپر، آب گوشت و کره پخته 
شده است. به طور کلی، این غذای ایتالیایی با سالاد، انواع ساده 

پاستا یا سبزیجات اصلی همراه است.  
موادلازمبرای4نفر:

فیله سینه مرغ................................................................۸ عدد 
لیمو )شما از آب و پوست آن استفاده می کنید(...............۲ عدد 
آرد گندم.....................................................4 قاشق غذاخوری 
گیاه کیپر......................................................................مقداری 
نمک و فلفل سیاه .............................................به اندازه دلخواه 
کره .............................................................۳ قاشق غذاخوری 
روغن زیتون................................................۲ قاشق غذاخوری
سیر...............................................................................۲ حبه 
برگ جعفری...............................................................1 شاخه 
آب مرغ............................................................400 میلی لیتر

طرزتهیه
به طور کلی برای تهیه پیکاتای مرغ از سینه مرغ استفاده می شود. 
از آنجایی که این قسمت نسبتاً خشک گوشت مرغ است، پس از 
جذب طعم سس، از نظر بافت و طعم عالی است. در نظر داشته 
باشید که زمان تقریبی برای تهیه پیکاتای مرغ 50 دقیقه خواهد 

بود. 1. فیله های مرغ را با نمک و فلفل مزه دار کنید.
۲. سپس آرد را در ظرفی عمیق بریزید و هر فیله را از دو طرف 

آردپاشی کنید. این را در یک بشقاب کنار بگذارید.
۳. ســپس روغن زیتون و یک قاشــق غذاخوری کره را در 

ماهیتابه بریزید و حرارت را کم کنید.
4. وقتی روغن داغ شد، مرغ را در آن قرار دهید. سعی کنید از 
یک ماهیتابه پهن استفاده کنید. سپس فیله ها را دو طرف سرخ 

کنید. از حرارت برداشته و کنار بگذارید.
5. حالا نوبت قهوه ای کردن حبه های سیر است. برای انجام این 
کار، آنها را خرد کرده و به همان تابه ای که اســتفاده می کردید 
اضافه کنید. بقیه کره را اضافــه کنید. حرارت را روی کم نگه 

دارید و صبر کنید تا سیر شروع به تغییر رنگ کند.
 6. لیموها را پوســت گرفته و آب آن را بگیرید. این مایع را به 

ماهیتابه اضافه کنید و یک لیوان آب مرغ نیز اضافه کنید. 
7. اجازه دهید 10 دقیقه با حداقل آتش پخته شود.

۸. بعد از این مدت هم بزنید و تســت کنید. در صورت لزوم، 
چاشنی، نمک، آبلیمو یا آب بیشتری اضافه کنید.

9. وقتی ســس به طعم دلخواه شما رسید، فیله های مرغ را به 
ظرف برگردانید تا پختن آنها تمام شود و طعم سس گرفته شود.
10. بعد از 5 دقیقه کیپرها را اضافه کنید. اگر سس روی مرغ را 

نپوشاند، یک لیوان دیگر آب مرغ یا آب اضافه کنید.
11. جعفری خرد شده را اضافه کنید.

1۲. برای جلوگیری از چسبندگی هم بزنید.
1۳. در آخــر حرارت را خاموش کرده و پیکاتای مرغی را که 

آماده کرده اید در بشقاب سرو کنید. 
نکاتیبرایتغییربافتپیکاتایمرغ

  کســانی هستند که ترجیح می دهند سس مرغ غلیظ باشد. اگر 
این مورد شماست، می توانید با افزودن مواد دیگر به آن برسید. 
توصیه اینکه یک قاشق نشاسته ذرت را که قبلا در دو قاشق آب 
طبیعی حل کرده اید اضافه کنید تا گلوله نشود. گزینه دیگر اضافه 

کردن آرد گندم است که در آب حل شده است یا حتی خامه.
با پیکاتای مرغ چی سرو کنیم؟

خوشبختانه مخلفاتی که به خوبی با پیکاتای مرغ ست می شوند، 
متنوع هستند. به طور کلی، اغلب با یک غذای ماکارونی سرو 
می شود، چه ماکارونی شکم پر، چه تالیاتل یا اسپاگتی. همچنین 

با سبزیجات، برنج، کینوا و حتی پولنتا ترکیب می شود.  
مرغ یک ماده سالم و بسیار متنوع است. همانطور که مشاهده 
کردید، این دســتور پخت نیازی به دانش خاصی از غذا ندارد. 

بنابراین، ما شما را تشویق می کنیم که آن را امتحان کنید.
با این حال، لطفاً توجه داشته باشید که گنجاندن گوشت ها با کره 
یا سس های خامه ای به دلیل محتوای کربوهیدرات بالا معمولًا 
 به عنوان بخشــی از یک رژیم غذایی سالم توصیه نمی شود.
با این حال، قطعاً مشکلی نیست که هر از چند گاهی از خوردن 

آن لذت ببرید!

پیکاتای مرغ با سس لیمویی

آشپزی

  اصــل مهــم در تربیت فرزنــدان ایجاد احســاس 
مسئولیت پذیری در آنها است از دوران کودکی شما باید 
این امر را خوب به آنها آموزش دهید تا بتوانند در آینده 

افراد موفقی باشند. 
  تربیت کودک شــامل آموزش رفتارهای خوب و نشان دادن 
رفتارهای بد برای جلوگیری از انجام آن به کودک است. والدین 
باید با شناخت ویژگی های کودک خود شیوه های صحیح را در 
تربیــت کودکان بکار ببرند. پیش تر من یک ویدئو از یک بچه 
۸ ساله را که به مادرش مشت می زد دیدم، این بازی فقط یک 
بازی مشت زنی نبود این مشت به این معنی بود که » من از شما 
متنفرم و می خواهم به شما خیلی آسیب برسانم« من خیلی زیاد 
شوکه شده بودم، آیا بچه موفق به یادگیری رفتار خوب نمی شده 
است ؟ یا والدین در آموزش دادن به فرزندشان موفق نبوده اند؟ 
حقیقت این است که بچه ها از کاری که ما انجام می دهیم، بیشتر 
از چیزی که می گوییم، یاد می گیرند پس از درک این که والدین 
بد در رفتارهای نامطلوب موثر هســتند؛ ممکن است وقت آن 
رســیده باشد که والدینی که این مشــکل را دارند به آنچه که 
کارشناسان در مورد پرورش بچه های خوب می گویند، گوش 
کنند ولی مطابق با روانشناســان هاروارد، روش کار بدین گونه 

است که در ادامه این بخش می خوانید.

۱. کودکان به زمان کافی نیــاز دارند: کودکان به والدین نیاز 
دارند، نه بازدیدکنندگان نیمه وقت با یک چک لیست. هیچ پول، 
هدیه یا اسباب بازی وجود ندارد که بتواند جایگزین زمان کافی 
شــما بشود. ممکن است با آنها از لحاظ جسمی حضور داشته 
باشید اما اگر شما همیشه مشغول نگاه کردن به تلفن خود باشید، 
این زمان کافی نیســت. چگونه می توانید زمان خود را به آنها 
اختصاص بدهید؟ با گــوش دادن به آنچه می گویند، صحبت 
کردن با آنها و انجام کارها با همدیگر. این باعث تفاوت زیادی 
در زندگیشان می شود. یک کتاب بخوانید، با آنها بازی کنید یا 
با همدیگر به ماهیگیری بروید. به یاد داشته باشید، برای اینکه 

در آینده در خاطرشان باشید، امروز باید در زندگیشان باشید.
۲. بــرای تربیت صحیح فرزندان تان یــک فرد ایده آل خوب 
باشید: کودکان لبخند زدن را از والدینشان یاد می گیرند. پذیرفتن 
اشتباه، تشکر کردن، احترام به دیگران و داشتن شخصیت خوب 
همه از شما نشات می گیرد. تمرین عادت های خوب، در مقابل 
بچه هایتان باعث می شود به خوبی رفتار کنند دلیلش این است که 
همان طور که می گویند، سیب خیلی دورتر از درخت نمی افتد.

۳. خــوب و درســت تربیــت شــدن فرزندان بــا آموزش 
مســئولیت پذیری: آموزش مســئولیت پذیری در خانه آغاز 
می شــود؛ در سنین کم، شما می توانید مســئولیت را کم کم از 

طریق وظایف ساده مانند نگه داشتن اسباب بازی ها و پوشاندن 
تختشان به آنها آموزش دهید.

به آنها یاد آوری کنید که احساسات دیگران هم مهم است تنها 
خوشــحال بودن مهم نیست، این، مهم است که حتی زمانی که 

سخت است کار درست را انجام دهیم.
۴. یاد بگیرید که به درستی قدردانی کنید تا فرزندان خوبی را 
تربیت کنید: درست مثل هر چیز دیگری، افراط همیشه مطلوب 
نیست. روانشناسان هاروارد می گویند مهم است که وقتی بچه ها 
کار خوبی می کنند از آنها قدردانــی کنید اما نمایش قدردانی 
برای کارهایی که باید انجام دهند، فقط آنها را لوس خواهد کرد 
بنابراین هنگامی که عمل غیرمنتظره خوبی انجام می دهند از آنها 

تمجید کنید. این کار را زیاد از حد انجام دهید.
۵. بــرای موفقیت در تربیــت فرزندان ســعی کنید به همه 
خوب توجــه کنید: طبق یــک تحقیق علمی بــرای بچه ها 
عادت به خانواده و دوســتان خود طبیعی اســت اما والدین 
بچه هــای خوب، به آن ها کمک می کنند تا به کســانی که به 
آنها نیاز دارند توجه بیشــتری داشته باشند. شما می توانید آنها 
را تشــویق کنید تا خود را در جای دیگــران قرار دهند، آنها 
 نه تنهــا از آنچه که دارند، ممنونند بلکه همــدردی را نیز یاد

خواهند گرفت.

آنچه باید درباره پخت کیک 
در مایکروفر بدانید

برگ سبز  و سند خودروی پراید ۱۳۱ 
 مدل ۱۳9۰ رنگ سفید به شماره پلاک

 7۲۲ ط 8۲ ایران 84 و شماره 
شاسی  4۰۶۶999 و شماره شاسی 

S ۳4۱۲۲9۰8998۲۱ به نام صالح بهمنجنه  
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

مفقودی

  برای جلوگیری از صرف وقت و انرژی زیاد در 
تمیز کردن خانه به سراغ بخش هایی می رویم که 
خانه را کثیف جلوه می دهند.  داشتن خانه مرتب 
هدف شماست اما گاهی به این نتیجه می رسید 
که همیشه ظاهر خانه تان به هم ریخته و کثیف 
است، برای رفع این مشکل ۱۰ نکته مهم را درباره 
اصول داشتن خانه مرتب ذکر خواهیم کرد و آنها 
را به طور کامل شرح خواهیم داد. می خواهیم از 
مرتب کردن خانه صحبت کنیم پس یک راست 
به ســراغ گزینه هایی می رویم که باعث کثیف 

دیده شدن منزلمان می شوند و باید رفع شوند.
  خانه نامرتب و ظروف شسته نشده

مشکل: پس از صرف غذا، ظروف کثیف بسیاری کنار و 
یا داخل سینک است.

راه حل: پس از مصرف غذا، فورا شروع به شستن ظروف 
خود کنید. بله این مورد ســاده است. اگر شما ماشین 
ظرفشویی دارید که کارتان ساده است و فقط باید ظروف 
داخل ماشین بگذارید و سپس به کارهای خود برسید اما 
اگر خودتان ظروف را می شویید، داخل آشپزخانه، کنار 
ســینک یک جای خالی را برای خشک کردن ظروف 
درنظر بگیرید. پس از خشک شدن ظروف، آنها را با یک 

دستمال، تمیز کنید تا بدرخشند.
  خانه نامرتب و سینک کثیف

مشکل: چرب و کثیف شدن سینک
راه حل : اگر شما سینک خود را با آب و مایع ظرفشویی 
بشــویید، تمیز به نظر می رسد ولی کاملاً تمیز به حساب 

نمی آید. اگر سینک شما چینی یا آهنی باشد ابتدا کمی جوش 
شیرین بریزید و در سرتاسر سینک پخش کنید و کمی صبر 

کنید سپس با آب گرم و صابون کامل شستشو دهید.
  تخت های بهم ریخته و خانه نامرتب

مشکل: مرتب کردن تخت
راه حل: آیا تمام کشــمکش شما صاف کردن پوشش 
تخت است؟ مشکلی ندارد شما موظفید که هر روز صبح 
تخت خود را مرتب کنید به این روش که ابتدا ملافه خود 
را صاف کنید و ســپس پف بالش خود را بخوابانید به 

همین سادگی.
  به هم ریختگی داخل خانه

مشکل: جمع شدن وسایلی مانند اسباب بازی روزنامه و 
دیگر اشیا به روی زمین

راه حل: سعی کنید هر چیزی را که از آن استفاده می کنید 
آن را در جای خود قرار دهید

  کثیفی کف زمین
مشکل: لکه دار شدن بی مورد کف زمین

راه حل: در صورت کثیف شــدن زمین یک مکان را به 
اختیار خود بگیرید و زمین را تمیز نمایید. کف زمین یکی 
از مهم ترین قسمت های خانه است و باید به تمیزی آن 
اهمیت بسیار زیادی بدهید سعی کنید با تمیز کردن آن به 
خانه خود رنگ و لعاب بهتری بدهید و بیشتر به چشم 

دیگران بیایند.
  کمبود  قفسه

مشکل: در هم بودن کتاب ها و کاغذها بر روی زمین
راه حل: با خرید قفســه شما می توانید تمام کتاب ها و 

کاغذها را داخل آن جای بدهید و با گذاشتن تعدادی گیاه 
و عکس در اتاق چشم همگان را خیره کنید و از دیدن 

اتاق خود لذت ببرید.
 کثیف و شلوغ شدن میز ناهار خوری

مشکل: میز ناهار خوری تنها برای میل کردن غذا استفاده 
نمی شود بلکه برای هر کاری استفاده می شود.

راه حل: زیر میز یک سطل آشغال بگذارید و به اعضای 
خانواده خود بگویید وسایلی را که نیاز ندارند را داخل 
آن بریزند یا میز را در قسمتی از خانه خود قرار دهید که 
در کنار میز یک سطح صافی باشد تا بتوانید وسایل اضافه 

را روی آن بگذارید مانند روزنامه کتاب.
 تمایل به نشستن لباس

مشکل: لباس های شسته شده مانند دکور در سبد است.
راه حــل: تغییر دادن عادت خود نســبت به شســتن 
لباس های تان حدوداً سخت است، سعی کنید که یک یا 
دو روز در هفته را به شستن لباس هایتان اختصاص دهید 
با این کار هم لباس هایتان تمیز می شــود و هم خانه تان 
تمیز می ماند. پس از شستن لباس ها آنها را تا کرده و در 

کمد قرار دهید.
  انباشته شدن وسایلی که مورد استفاده ما قرار 

نمی گیرند
مشکل: مثلًا هنگامی که شما کابینت خود را باز می کنید 
موزه ای از وسایل که به ندرت از آنها استفاده می کنید را 

در آن می بینید.
راه حل: قوطی ها و بطری های اضافی خود را جمع کنید 
و در واقع با خودتان رو راســت باشید که آیا وسایلی 
که در کابینت یا جای دیگری از خانه هست به کارتان 
می آید یا خیر. با این کار بسیار ساده فضای بازی را به 

کابینت های خود برگردانید.
  نامرتب بودن داخل و خارج یخچال

مشکل: روی در یخچال تان کاغذهای بسیاری با عنوان 
یادداشــت های خود و همسر و فرزندتان وجود دارد و 

داخلی یخچال بسیار نامرتب است.
راه حل: ابتدا تمام وسایل داخل یخچال را به بیرون 
انتقال دهید، سپس داخل یخچال را تمیز کنید. در آخر 
وسایلی که هنوز تاریخ استفاده آنها به پایان نرسیده را 
به یخچال انتقال دهید و تمام وسایل را به ترتیب درون 

یخچال جای دهید.

  آمار خانم هایی که در دهه چهل زندگی خود باردار می شوند در 
حال افزایش است و از سال ۱۹۹۰ بیشتر از دوبرابر شده است. 
تقریباً یک پنجم حاملگی ها برای خانم های بالای ۳۵ سال است. 
  به عنوان یک مادر با سن و سالی بالاتر بیشتر احتمال دارد بیشتر 
از یک جنین باردار شوید. این بارداری ممکن است با انعقاد نطفه 
طبیعی یا با کمک IVF باشد. داشتن بیشتر از یک جنین می تواند 

بارداری را پیچیده تر کند، خصوصاً اگر سنتان بالاتر باشد.
  مادری با ســن بالاتر بودن گاهی به این معنی است که بدن شما 
مجبور است سخت تر از زمانی که جوان بودید کار کند. شما در این 
شرایط بیشتر احتمال دارد دچار عارضه ای شوید و بیشتر ممکن 
است برای زایمان نیاز به کمک داشته باشید. همچنین بیشتر احتمال 
دارد قبل از بارداری عارضه  یا بیماری داشــته باشید، مثلًا دیابت 
یا فشارخون بالا، خصوصاً اگر اضافه وزن داشته باشید. اما این را 
هم فراموش نکنید که بیشتر خانم ها باز هم بارداری های سالمی 

خواهند داشت.
  اگر بالای چهل سال داشته باشید و باردار شوید آیا خطرات 

بیشتری وجود دارد؟
  از نظر آماری بارداری بعد از ۳5 ســالگی ریســک فاکتورهای 
بیشتری وجود دارد و با هر سال بالاتر رفتن سن بیشتر هم می شود. 
اما اجازه ندهید این مســئله نگرانتان کند؛ چون بیشتر بارداری ها 
ســالم و بی خطرند. سن شما ممکن اســت بر کیفیت رشد جفت 
اثر بگذارد و این می تواند احتمال بروز ســایر عوارض را بیشــتر 
 کنــد، از جمله:  به دنیاآوردن کودکی با وزن کم،  جفت ســرراهی، 

پره اکلامپسی، کنده شدن جفت
متأسفانه، سقط جنین و بارداری خارج از رحم در زنان سنین بالاتر 

شایع تر است. احتمال ســقط جنین با بالاتر رفتن سن مادر بیشتر 
می شــود؛ یعنی یک دوم بارداری ها در خانم های بالای 45 سال به 

سقط جنین منتهی می شود.
  چه عوارضی در بارداری مادرهای بالای چهل ســال شایع تر 

است؟
  ظاهراً مادرهای سن بالاتر بیشتر ممکن است دچار عوارض و 
مشکلاتی در بارداری و زایمان شوند، مثل فشارخون بالا، دیابت، 
مشکلات جفت و مشکلات حین تولد. اما زیاد نگران نباشید؛ باز 
هم لزومی ندارد حتماً این اتفاق ها برای همه مادرهای بالای 40 

سال بیفتد.
دیابت بارداری: زنانی که در دهه چهل زندگی خود هستند و باردار 

می شوند بیشتر احتمال دارد دچار دیابت بارداری شوند.
نوزادی بزرگ : زنان باردار بالای 40 ســال بیشــتر ممکن است 
نوزادی بسیار بزرگ به دنیا بیاورند )بیشتر از چهار و نیم کیلوگرم(. 

داشتن نوزادی بزرگ اغلب با دیابت بارداری مرتبط است.
نیاز به ســزارین: زنان بالای 40 سال بیشترین گروه سنی هستند 
که ســزارین می شوند. دلیل این مسئله این است که عضله رحم با 
افزایش سن، کارآمدی و قدرت خود را از دست می دهد، خصوصاً 
برای کسانی که بارداری اولشــان است. اگر عوارض دیگری هم 
وجود داشته باشد، مثلًا بزرگ بودن جنین، به احتمال زیاد سزارین 

انجام می شود.
مرده زایی: مادران بالای 40 ســال در مقایســه با مادران زیر ۳5 
سال بیشتر احتمال دارد مرده زایی داشته باشند. واقعاً مهم است که 

حرکات جنین کنترل شــود. 
اگر فکر می کنید حرکات جنینتان کمتر شده، تغییر کرده یا متوقف 

شده فوراً با پزشکتان تماس بگیرید.
ناهنجاری های کروموزومی: مادری با سن بالاتر بودن به این معنی 
است که بیشتر احتمال دارد کودکی با اختلالات کروموزومی به دنیا 
بیاورید، مثلًا سندرم داون و سندرم پاتو. اما همه خانم های باردار 

تست های غربالگری اختلالات کروموزومی را انجام می دهند.
  چه کار می توانم بکنم تا بارداری سالم تری داشته باشم؟

اگر بالای 40 ســال دارید و قصد دارید باردار شوید سعی کنید با 
رعایت نکات زیر تا جایی که امکان دارد سالم بمانید:

* سیگار نکشید * رژیم غذایی سالم و متعادل داشته باشید
* اگر چاق هستید یا اضافه وزن دارید پیش از باردارشدن وزن کم 
کنید  * اگر طی بارداری خیلی وزن اضافه کردید یا چاق شــدید، 
افزایش وزنتان را مدیریت کنید  * ســعی کنید از عفونت ها دور 

بمانید * از یک سری از غذاها طی بارداری پرهیز کنید
* فعالیت بدنی داشته باشید * مصرف کافئین را قبل و طی بارداری 
محدود کنید و البته این را هم مدنظر داشته باشید که بیشتر آمارهای 
موجود از کشورهایی است که مصرف الکل در آن ها رواج دارد و 
مصرف الکل یکی از عوامل ایجاد ناهنجاری هاســت و هرچه سن 

افزایش یابد تجمع سموم ناشی از آن در بدن افزایش پیدا می کند.
  آیا مادری با سن بالاتر بودن سودی هم دارد؟

  در این سن وسال نسبت به وقتی که جوان تر بودید احتمالاً تغذیه 
ســالم تری دارید و بیشــتر ورزش می کنید. اعتماد به نفسی که از 
تجربیات سال های بیشتر زندگی تان به دست آورده اید ممکن است 

کمکتان کند از بارداری و داشتن فرزند بیشتر لذت ببرید. همچنین 
بیشــتر احتمال دارد از نظر هیجانی و مالی به ثبات رسیده باشید 
و آمادگی بیشــتری برای بچه دارشدن پیدا کرده باشید. سعی کنید 
زیاد نگران سن وسال خود نباشــید و فقط تمرکزتان را روی یک 
بارداری سالم و پیوند عاطفی قوی تر با فرزندتان بگذارید. اگر هر 

گونه نگرانی و سوالی دارید آن را با ماما یا پزشکتان مطرح کنید.
  بیشــتر خانم هایی که در دهه چهل زندگی باردار می شوند 

بچه های سالمی دارند
  باردارشــدن بعد از 40 ســالگی با ریسک های بیشتری همراه 
اســت؛ اما اگر مراقبت های پیش از زایمان به خوبی انجام شوند 
بیشــتر مادرها و فرزندان آنها ســالم خواهند بود، در هر سن و 
ســالی. چکاپ های منظم برای هر زن بارداری مهم هستند و اگر 
در دهه چهل زندگی تان هستید و باردار شده اید این مراقبت ها و 
چکاپ ها اهمیت بیشتری هم دارند. اگر در دهه چهل زندگی تان 
باردار شوید، بارداری تان پرُریسک محسوب می شود، حتی اگر 
سالم باشید؛ اما این بدان معنی نیست که نمی توانید کودک سالمی 
به دنیا بیاورید. طی مراحل بارداری تست های غربالگری متعددی 
انجام می شوند تا هر گونه مشکلی هر چه زودتر تشخیص داده شده 
و درمان مناسب جهت محافظت از سلامت مادر و کودک در پیش 

گرفته شود.
  برای باردارشدن بعد از چهل سالگی راه های زیادی دارید

 بعد از چهل ســالگی احتمال باردارشــدن به طور طبیعی کمتر 
می شــود. هر چند بعضی از خانم هــا در دهه چهل زندگی خود 
می توانند به طور طبیعی بچه دار شوند، اما خیلی دیگر از درمان های 

باروری مثل IVF  یا تخمک اهدایی استفاده می کنند.

   اگر به دنبال این هســتید که طول عمر 
جــارو برقی خود را افزایــش دهید و از 
کنید،  آن جلوگیری  زود خراب شــدن 
این قســمت را تا انتها مطالعه کنید. اگر 
اشتباهات زیر را مرتکب نشوید، طول عمر 

جارو برقی شما چند برابر خواهد شد.
  گرفتگی ها را برطرف نمی کنید

  هر بار بعد از این که جارو برقی می کشید، به لوله 
خرطــوم آن نگاهی بیندازید. اگر چیزی آن جا 
گیر کرده، حتما آن را خارج کنید و اجازه ندهید 
که آشغال در آن تجمع پیدا کند. با انجام این کار 

مکش جارو هم بیشتر خواهد شد.
  جاروبرقی را از برق نمی کشید

  شاید بسیاری از اوقات؛ بخاطر تنبلی بعد از تمام 
شدن کارتان جارو را از برق نکشید؛ اما انجام این 
کار خطرناک است و از طرفی عمر جاروبرقی را 

هم کم می کند.
  فرچه جاروبرقی را جدا نمی کنید

  اکثر جارو برقی ها؛ در قســمت ورودی لوله 
ســری های چرخان دارند که مخصوص مکش 
آشغال و کثیفی از روی فرش می باشد و ممکن 
اســت بعد از مدتی مو، آشغال و آلودگی داخل 
آن جمع شود و درست کار نکند. کافی است که 
یک قیچی کوچک بردارید و به آرامی آشغال ها 

را قیچی کرده و جدا کنید تا فرچه تمیز شود و در 
نهایت با شانه مخصوص روی آن بکشید.

  کیسه جاروبرقی را خالی نمی کنید
  اگر جارو برقی شما کیسه ای است، هر زمان که 
از آشغال پر شد، باید آن را خالی کنید که در غیر 
این صــورت اگر به طور منظم این کار را انجام 
ندهید، مجبور می شوید که بعد از مدتی مدام کیسه 

را تعویض کنید.
 فیلترها را تمیز نمی کنید

جارو برقی ها با یکدیگر متفاوت هستند؛ اما همه 
فیلترها گاهی نیاز به تعویض یا تمیز کردن پیدا 
می کنند؛ البته فیلترهای قابل شستشو هم وجود 
دارند که با دستورالعمل خاص باید آنها را بشویید.

 سَریِ جارو برقی را عوض نمی کنید
ســری جارو برقی باید قدرت چرخش داشته 

باشــد تا بتواند جرم ها و آشغال ها را جمع کند؛ 
اما اگر احساس می کنید که لق شده، یعنی وقت 

تعویض آن رسیده است.
  از تنظیمات اشتباه استفاده می کنید

تنظیمات جارو برقی ها بر اساس جایی که قرار 
اســت آن را استفاده کنید، متفاوت است اما اگر 
تنظیمات را اشتباه انجام دهید، مکش جارو را کم 
می کنید و طول عمر آن هم کاسته می شود. این که 
بخواهید تنظیمات را روی کمترین حالت و درجه 

قرار دهید، بهترین آپشن نیست.
  قبــل از جــارو، ریخت و پاش هــا را تمیز 

نمی کنید
بــرای افزایش عمر جارو برقی، قبل از اینکه از 
آن استفاده کنید، لوازم مختلف را از روی فرش 
بردارید تا هنگام جارو کشیدن مجبور نباشید این 

کار را انجام دهید و از روشن ماندن بیش از حد 
جارو خودداری کنید. اگر هم وسط کار جارو را 
خاموش کنید و بخواهید جمع و جور انجام دهید، 
به مرورِ زمان باعث شل شدن سری جارو برقی 

می شوید که طول عمر آن را کم می کند.
 هنــگام مشــاهده دود، جــارو را خاموش 

نمی کنید
شاید برای بعضی ها مشهود باشد که بعد از این 
که دود از جاروبرقی بلند شد، آن را خاموش 
کننــد اما خیلی ها هم به ایــن موضوع توجه 
ندارند. اگر فشــار به موتور جاروبرقی زیاد 
باشد، موتور داغ می کند و ممکن است قطعات 
آن بســوزد و دود بلند شود. در چنین حالتی 

سریعا باید کار را متوقف کنید.
 از سه راهی محافظ استفاده نمی کنید

  سه راهی محافظ فقط برای کامپیوتر و تلویزیون 
نیست. باید برای جاروبرقی هم از آنها استفاده 
کنید تا محدودیت ولتاژ وجود داشــته باشد و 

آسیبی به دستگاه وارد نشود.
  دفترچه راهنما را نمی خوانید

 بســیاری از افراد دفترچه جاروبرقی را مطالعه 
نمی کنند و به آن اهمیت نمی دهند؛ در صورتی که 
هر برند نکات مربوط به خودش را دارد که حتما 

باید رعایت شود.

5 قانون ساده برای تربیت خوب فرزندان

اشتباه رایج
 اکثر خانم ها
 در استفاده از 
جاروبرقی

۱۰ راه حل برای آنکه 
همیشه خانه تان مرتب باشد

نکاتی که باید در بارداری بعد از ۴۰ سالگی مدنظر داشت



روابط عمومی  شیلات هرمزگان 
اگر چاق هستید، اگر چربي خون دارید یا اوره خونتان زیاد است آبزیان مصرف کنید

 5
یکشنبه 28 خرداد 1402

29 ذی القعده 1444

سال بیست و دوم شماره 4187 

حوادث

گــروه حــوادث// فرمانــده مرزبانی 
تلاش  با  قاچاقچیان  گفــت:  هرمزگان 
همه جانبه مرزبانان این استان در انتقال 
۱۶۰ هزار لیتر ســوخت در مرزهای آبی 

هرمزگان ناکام ماندند. 
   سردار بهادر اسماعیلی در این خصوص 
 افــزود: مرزبانــان هرمــزگان در ادامه 
طــرح مقابلــه بــا قاچاق ســوخت و 
فرآورده های نفتی، در حین گشت زنی در 
محور ساحلی میناب ، قشم و بندرعباس، 
کردند. برخورد  ســوخت  قاچاقچیان  با 
وی ادامه داد: مرزبانان پس از بررســی 

مناطق، سه محفظه پلاستیکی معروف به 
»مشــک ماری«، حاوی 160 هزار لیتر 
 سوخت قاچاق از نوع گازوئیل، به ارزش
۳5 میلیارد ریال کشف کردند.به گزارش 
ایرنا؛ فرمانده مرزبانی هرمزگان اضافه کرد: 
سودجویان و سوداگران مرگ بدانند امروز 
همبستگی و تعامل مرزبانان و مرزنشینان 
در حفظ و حراست از مرزهای جمهوری 
اســلامی ایران در این خطه بیشتر از هر 
زمان ممکن است و به یاری خداوند متعال 
عرصه را بر سودجویان و قاچاقچیان در 

خشکی و دریا تنگ خواهیم کرد.

در امتداد تاریکی

  

فقط یک اشتباه در دوران نوجوانی که به ازدواج سیاه انجامید، 
 چنان سرنوشــت تلخی را برایم رقم زد کــه نه تنها عمر و 
جوانی ام تباه شد بلکه اکنون نمی دانم چه مجازات ترسناکی 

انتظارم را می کشد و ...
   این ها بخشــی از اظهارات زن ۲9 ســاله ای اســت که در 
عملیات نفوذی نیروهای مبــارزه با مواد مخدر کلانتری معراج 
 دســتگیر شــد. این زن جوان که در باند بــزرگ قاچاقچیان 
مواد مخدر فعالیت داشــت یک کیلــو و ۲00 گرم مواد مخدر 
صنعتی )شیشــه( را به نیروی نفوذی پلیس تحویل داد و بدین 
 ترتیب حلقه های قانون بر دســتانش گره خــورد. او که ادعا 
می کرد به خاطر حمل و تحویل بســته مواد مخدر قرار بود 10 
میلیون تومان دریافت کند، درباره سرگذشت تلخ خود به مشاور 
و مددکار اجتماعی کلانتری گفت: 15 ســال بیشتر نداشتم که 
عاشــق پسر جوانی شــدم و به او دل باختم. آن زمان در یکی 
از روستاهای مرزی شهرســتان زابل سکونت داشتیم و من هم 
تا کلاس پنجم ابتدایی بیشــتر درس نخوانده بودم. »طالب« که 
جوانی معتاد بود، یقین داشت که خانواده ام با ازدواج ما مخالفت 
می کنند به همین دلیل مرا در تنگناهای عشــق و عاشقی قرار 
داد و ادعا کرد اگر او را دوســت دارم باید به خواســته هایش 
عمل کنم! من هم که نمی دانســتم او چه نقشــه ای در سر دارد 
و در آن ســن و ســال اصلا به چیزی جز پایداری یک عشق 
نمی اندیشــیدم، به پیشــنهاد »طالب« برای فرار از خانه پاسخ 
مثبت دادم و این گونه زندگی و آینده ام را به تباهی کشــاندم. 
آن روز بــدون اطلاع خانواده ام به زابل آمدم و به همراه طالب 
به مدت یک هفته راهی شــمال کشور شــدیم چرا که بسیاری 
از دوســتان و بســتگان طالب در آن جا زندگی می کردند. در 
این مدت با نصیحت و ارشــاد یکی از بزرگ ترهای فامیل به 
روســتا بازگشتیم و این گونه با »طالب« ازدواج کردم ولی او به 
مواد مخدر صنعتی مانند شیشه و کریستال اعتیاد داشت و مدام 
 دچار توهم می شــد. در حالی که صاحب ۲ فرزند پسر و دختر 
شــده بودم اما هیچ چاره ای جز سکوت نداشتم و مجبور بودم 
 کتک ها و رفتارهای خشــن همســرم را تحمل کنم، تا این که

 ۸ ســال قبل حادثه هولناکی رخ داد که زندگی مرا نیز در مسیر 
دیگری قرار داد. آن شــب »طالب« بعد از مصرف شیشه، دچار 
توهم شده و مادرش را خفه کرده بود. او در همان روز دستگیر 
و راهی زندان شد. من هم از این فرصت استفاده کردم و طلاقم 
را از او گرفتم. بعد هم فرزندانم را به مادرم سپردم و خودم برای 
 یافتن شــغلی به مشــهد مهاجرت کردم. چند روز بعد با کمک 
یکی از اهالی روستای مان که در مشهد کار می کرد، در یکی از 
کارگاه های تولیدی مشغول کار شدم و شب ها را نیز در همان 
کارگاه می خوابیدم. یک ســال بعد از این ماجرا پســر زنی که 
آشپز کارگاه بود از من خواستگاری کرد. »قدیر« زنش را طلاق 
داده بود و دو فرزند 9 و 14 ســاله داشت. من هم برای رهایی 
از ایــن آوارگی، به عقد »قدیر« درآمدم و به زندگی ادامه دادم. 
اگرچه شرایط سختی را می گذراندم اما همسرم مرد خوبی بود. 
او به مواد مخدر ســنتی اعتیاد داشت و مقداری تریاک مصرف 
می کــرد اما راننده کامیون بود و از صبح تا شــب برای تامین 
مخارج زندگی کار می کــرد. در این میان من گاهی مبالغی را 
برای مادرم می فرستادم تا برای دو فرزندم هزینه کند. »طالب« 
هم در زندان بود و من نمی توانســتم حتی برای دیدار فرزندانم 
به زابل بروم چرا که می ترســیدم مهر مادری موجب شود دیگر 
نتوانم به مشهد بازگردم و آشیانه ام دوباره ویران شود. در همین 
روزها بود که پسر عمویم از روستا با من تماس گرفت و پیشنهاد 
داد یک محموله مواد مخدر را به فردی در بولوار توس تحویل 
 بدهــم و مبلغ 10 میلیون تومان نیز دســتمزد دریافت کنم. من 
 هم که دوســت داشــتم برای پســرم دوچرخه بخرم،با وجود 
 مخالفــت های همســرم پذیرفتم چرا که محل تحویل بســته 
مواد مخدر با محل سکونت ما، فقط چند خیابان فاصله داشت اما 
نمی دانستم که باند توزیع گسترده مواد مخدر آن ها لو رفته است 
و نیروهــای انتظامی در این باند نفوذ کرده اند. خلاصه محموله 
مواد مخدر شیشــه را تحویل گرفتم و ســر قرار رفتم اما وقتی 
حــدود یک کیلو و ۲00 گرم مــواد مخدر صنعتی را به آن فرد 
تحویل دادم ناگهان او دســت بندهای فلزی را از کمرش بیرون 
کشید و بدین ترتیب من دستگیر و به کلانتری منتقل شدم. وقتی 
پشت میله های بازداشــتگاه با خودم خلوت کردم تازه فهمیدم 
که ریشــه همه این بدبختی ها و فرجام هولناک این ماجرا فقط 
همان ازدواج سیاه بود که در دوران نوجوانی و به دلیل ناآگاهی 

مرتکب شدم. اکنون نیز اگرچه بسیار پشیمانم ولی دیگر ...

فرجام ازدواج سیاه! 

حوادث جهان

بازداشت رئیس سردخانه دانشکده پزشکی 
»هاروارد« به اتهام فروش اعضای بدن

  »سدریک لاج«، رئیس سابق سردخانه دانشکده پزشکی 
دانشــگاه هاروارد آمریکا در ارتباط با سرقت اجساد و خرید 
و فروش آنها بازداشت شده اســت. دادستانی ایالات متحده 
 گفته است که این مظنون 55 ســاله، اعضایی چون سر، مغز، 
پوست و استخوان را از اجســاد اهدایی به دانشکده پزشکی 
دانشــگاه هاروارد جدا کــرده و آنها را به صــورت آنلاین 
می فروخته اســت. بر اساس کیفرخواســت تنظیمی، لاج و 
همســرش طی سال های ۲01۸ تا ۲0۲1 اعضای بدن اجساد 
را به خریدارانی در ایالت های پنســیلوانیا و ماساچوســت 
می فروخته اند. این دو نفر بخشــی از شبکه هفت نفری انتقال 
اعضای بدن اجساد بوده اند. مقامات قضایی آمریکا می گویند: 
لاج از سمت خود به عنوان مدیر برنامه هدایای تشریحی در 
دانشکده پزشــکی هاروارد، برای مثله کردن اجسادی که به 
منظور تحقیقات پزشکی به این دانشگاه اهدا شده بودند، استفاده 
کرده است.دانشجویان هاروارد معمولا از اجساد اهدایی برای 
مطالعه و تمرین روش های پزشکی استفاده می کنند. زمانی که 
دانشکده استفاده از جسد را تمام می کند، اغلب آن ها سوزانده 
می شوند و بقایا به خانواده هایشــان بازگردانده می شود یا در 
گورستان پزشکی دانشگاه دفن می شوند.جرج کیو دیلی، رئیس 
دانشــکده پزشکی هاروارد در بیانیه ای این اعمال را »خیانتی 
نفرت انگیز« خواند. دانشگاه هاروارد نیز گفته است که لاج را 
ماه گذشــته اخراج کرده و درصدد است دریابد کدام اجساد 
اهدایی ممکن است تحت سرقت قرار گرفته باشند.چهار متهم 
این پرونده به اتهام توطئه و نقل و انتقال کالاهای مسروقه متهم 
شده اند. در صورت اثبات جرم، این افراد هر کدام می توانند تا 

15 سال حکم زندان دریافت کنند.
تصادف اتوبوس با کامیون

 در کانادا با 15 کشته
  تصادف اتوبوس در »منیتوبا«ی کانادا، دست کم 15 کشته 
و 10 زخمی برجای گذاشــت. این حادثه بر اثر برخورد یک 
اتوبوس کوچک با کامیونــی در تقاطع یک بزرگراه در مرکز 
کانــادا رخ داد که به آتش گرفتن اتوبوس منجر شــد.به گفته 
رسانه های محلی، بیشتر سرنشینان این اتوبوس افراد مسن و 
سالمند بوده اند.مقامات محلی می گویند: این تصادف یکی از 
مرگبارترین تصادفات جاده ای در سال های اخیر در این کشور 
اســت.به گفته پلیس کانادا، این اتوبوس حدود ۲5 سرنشین 
 داشــته و 10 زخمــی حادثه نیز در بیمارســتان تحت مداوا 

هستند.

گروه حوادث// جانشین فرماندهی مرزبانی استان هرمزگان از 
توقیف یک فروند شناور حامل احشام قاچاق با تلاش مرزبانان 

پایگاه دریابانی قشم در آب های این جزیره خبر داد. 
   سردار سرتیپ دوم عبدالله لشکری اظهار کرد: مرزبانان پایگاه 
دریابانی قشم هنگام گشت زنی و کنترل حوزه استحفاظی، یک 
فروند شناور حامل احشام قاچاق را مشاهده کردند.وی ادامه داد: 
قاچاقچیان که عرصه را از ســوی دریابانان برخود تنگ دیدند 
بلافاصله پس از مشــاهده آنان از محل متواری شدند.جانشین 
 مرزبانی اســتان هرمزگان توضیح داد: در بازرسی از محل تعداد 
47 راس احشــام قاچاق از نوع گوسفند کشف و در این راستا ۲ 

نفر متهم دستگیر و یک فروند شناور توقیف شد.
   به گزارش ایرنا، سردار لشکری اضافه کرد: کارشناسان اقتصادی 
ارزش احشام کشف شده با احتساب شناور توقیفی را پنج میلیارد 

و ۲۳5 میلیون ریال برآورد کرده اند.

یک فروند شناور حامل احشام قاچاق 
در آب  های قشم توقیف شد

حوادث 

گروه حوادث// زن جوان وقتی با خیانت های شــوهرش مواجه شد با 
همدستی قصاب محله که وارد رابطه نامشروع با او شده بود، نقشه قتل 

شوهرش را کشید و اجرا کرد.
  ۲1 تیرماه سال 1401 رسیدگی به قتل هولناک مردی به نام بابک با کشف 
جسد او در پارکینگ خانه اش واقع در محله جوادیه تهران در دستور کار 

بازپرس شعبه دوم دادسرای جنایی تهران قرار گرفت.
*  قتل بی صدا در خانه مجردی

  همســایه ها بعد از کشف جســد این مرد  که خانه مجردی ای در آن 
ساختمان داشت موضوع را به مأموران پلیس اطلاع داده بودند اما پیش از 

آن صدای درگیری و نزاع به گوش آنها نرسیده بود.
*  2 مرد نقابدار

  در اولین قدم از تحقیقات دستور بازبینی دوربین های مداربسته موجود 
در محل صادر شد که تصویر ۲ مرد نقاب پوش در حال خروج از خانه 
مقتول در یکی از دوربین ها ثبت شده بود. مردان ناشناس بعد از خروج از 
خانه با یک موتورسیکلت پا به فرار گذاشتند.بدین ترتیب ردیابی صاحب 
موتورسیکلت در دستور کار مأموران اداره دهم پلیس آگاهی تهران قرار 

گرفت.
*  بازداشت مرد دروغگو

  مدتی بعد راکب موتورسیکلت در جریان تحقیقات پلیسی شناسایی و 
دستگیر شد. او که ابتدا ارتباط خود را با این پرونده جنایی انکار می کرد 
بعد از اینکه در برابر ادله محکم قرار گرفت راهی برای فرار از حقیقت پیش 

روی خود ندید و به قتل اعتراف کرد.
*  انگیزه قاتل چه بود؟

  راکب موتور سیکلت به نام مهرداد ۳۲ ساله در ابتدا انگیزه خود را از قتل 
مرد جوان به نام عماد اینطور بیان کرد:»من شناخت زیادی روی مقتول 
نداشتم. هم محلی بودیم و من می دانستم که خانه او کجاست ؟ چند روز 

قبل از حادثه بود که به خاطر جای پارک با همدیگر بحثمان شد. او به من 
فحاشی کرد و من از او کینه به دل گرفتم. برای همین تصمیم گرفتم از او 

انتقام بگیرم و با همدستی دوستم نقشه قتل او را کشیدیم.«
*  کلید رازگشا

  بررسی ها حکایت از آن داشت که مهرداد و همدستش قبل از ورود عماد 
به خانه اش، وارد خانه او شده بودند و این نشان می داد که آنها کلید خانه او 
را داشتند. از سویی وارد کردن ضربات متعدد چاقو که مشخص بود با نیت 
قتل بر بدن مقتول وارد شده است نشان دهنده انگیزه ای قوی تر از انتقام به 

خاطر کل کل ساده بود.
*  رابطه مرد قصاب با زن مقتول

   همین ادله کافی بود تا مهراد و همدستش تحت بازجویی فنی قرار بگیرند 
تا راز ماجرا مشخص شود. به این ترتیب مهرداد لب به اعتراف گشود و 
گفت:»من مغازه قصابی دارم و حدود 4 سالی می شد که عماد در نزدیکی 
مغازه من خانه مجردی اجاره کرده بود. می دانستم که او زن و فرزند دارد 
اما از ســویی در خانه مجردی خود اعمال غیراخلاقی زیادی انجام می 
داد. به خاطر همین کارهایش هم بود که از او زیاد خوشم نمی آمد. یک 
روز وقتی همسرش برای خرید به مغازه من آمد سر صحبت باز شد و من 
سربسته از کارهای شوهرش برای او تعریف کردم. از آن روز باب آشنایی 
بیشتر بین من و همسر عماد باز شد و گاهی اوقات با من درددل می کرد. 
می گفت که از کارهای شوهرش خبر داشته اما نمی داند باید با زندگی اش 
چه کند. مدتی بعد به من گفت که می خواهد از شــوهرش انتقام سختی 

بگیرد و نقشه قتل او را کشیده است.«
*  دستور قتل

  متهم در ادامه گفت:»همسر عماد در فرصتی مناسب کلید خانه مجردی 
شــوهرش را پیدا کرده و از روی آن ساخته بود. او از من خواست وارد 
خانه شــوهرش شوم و وقتی او به خانه اش آمد، با ضربات چاقو او را از 

پای دربیاورم. من هم با همدستی دوستم در زمانی که همسر عماد گفته بود 
او به خانه مجردی می رود، وارد خانه اش شدیم و وقتی عماد وارد شد او 

را غافلگیر کرده و با ضربات چاقو از پای درآوردیم.«
*  بازداشت زن خیانتکار

  با اعترافات مهرداد، دوستش و همسر عماد بازداشت شدند اما در برخورد 
ابتدایی با بازپرس در جلســات بازجویی صدور فرمان قتل همسرش را 
انکار کرد. زن جوان گفت:»مهرداد از کســبه محل بود و 14 سال از من 
کوچکتر اســت. مدتی قبل اتفاقی او را در خیابان دیدم و از من خواست 
سوار خودرویش شده تا من را به خانه مان برساند. من هم قبول کردم. در 
طول مسیر از رفتارهای غیراخلاقی عماد برایم تعریف کرد و من هم به او 
گفتم که نشانه هایی از این رفتارها در زندگی ام دیده بودم و می دانستم که 
شوهرم این رفتارها را دارد.از آن روز من و مهرداد با هم صمیمی تر شدیم. 
او می گفت باید درسی به عماد بدهیم تا سرش به زندگی اش باشد. من هم 
کلید خانه شوهرم را در اختیار او قرار دادم. اما قرار نبود شوهرم را بکشد و 
من چنین چیزی از او نخواسته بودم.« بر خلاف انکارهای زن جوان اما ادله 
موجود در پرونده نشان می داد که او گناهکار است. به این ترتیب بازپرس 
محمدحسین زارعی بعد از بررسی محتویات پرونده قرار تأمین را صادر 
کرد. بر این اســاس مهرداد متهم به مباشرت در قتل عمدی شناخته شد، 
رفیق او و همسر عماد هم متهم به معاونت در قتل عمدی شدند. پرونده با 

صدور کیفرخواست به زودی در نوبت محاکمه قرار خواهد گرفت.

این زن خیانت شوهرش را با خیانت و جنایت پاسخ داد

قتل شوهر در عشق پنهان به قصاب محله

►

  

  

آگهی ابلاغ اجرائیه 
بدین وسیله به حسین محمد حسینی خواه 
نام پدر: قاســم تاریخ تولد : 1357/12/01 
به شــماره شناســنامه : 1502 به نشانی: 
بندرعبــاس- بلــوار امام حســین ضلع 
شرقی مســجد چهارده معصوم کدپستی 
 7919846973 ورثــه ابراهیــم محمــد 
حسینی خواه ابلاغ می شود که خانم  مریم 

کناری زاده جهت وصول تعداد یکصدوچهارده عدد ســکه ی طلای 
کامل بهار آزادی طرح جدید و به استناد مهریه مندرج در سند ازدواج 
شماره : 14728 ، تاریخ : 1396/9/21 ، دفترخانه صادر کننده : دفترخانه 
ازدواج شــماره 53 شهر بندرعباس استان هرمزگان علیه شما اجرائیه 
صــادر نموده و پرونده اجرائی به کلاســه 140102025 در این اداره 
تشکیل شــده وطبق گزارش مورخ 1401/11/26 مامور، محل اقامت 
شــما به شرح متن سند شناخته نشــده ، لذا بنا به تقاضای بستانکار 
طبق ماده 18 آئین نامــه اجرا مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از 
روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود و چنانچه ظرف مدت 
ده روز ازتاریخ این آگهی که روز ابلاغ محســوب می گردد،  نسبت 
به پرداخت بدهی خود اقدام ننمایید، عملیات اجرائی جریان خواهد 

یافت.  1402/139 م/الف
مریم چمنی 

 مسئول واحد  اجرای اسناد رسمی بندرعباس

آگهی ابلاغ اخطاریه  ماده 87 پرونده شماره : 140102025
محمــد  حســین  بــه  وســیله   بدیــن 
حسینی خواه نام پدر: قاســم تاریخ تولد : 
1357/12/01 شــماره شناسنامه : 1502 به 
نشانی: بندرعباس- بلوار امام حسین ضلع 
شــرقی مســجد چهارده معصوم کدپستی 
محمــد  ابراهیــم  ورثــه   7919846973 
حسینی خواه ابلاغ می شود پلاک بشماره 
انتظامــی 84-937 س 41 متعلق به مورث 
شــما در قبال طلــب مریم کنــاری زاده 

بازداشت گردیده لذا طبق ماده 87 آئین نامه اجرای مراتب بشما اخطار 
میشود ضمناً هر گونه نقل و انتقالی از طرف شما نسبت بمورد بازداشت 
ممنوع است و ترتیب اثر داده نمی شود در ضمن این آگهی در یک نوبت 

در روزنامه کثیرالانتشار محلی منتشر گردیده است . 1402/137 م/الف
مریم چمنی 

مسئول واحد اجرای اسناد رسمی بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

فرمانده مرزبانی هرمزگان: 

مرزبانان مانع از خروج 1۶۰ هزار لیتر سوخت قاچاق شدند

آگهی  فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای  نوبت دوم
شــرکت پالایش نفت لاوان درنظردارد خرید اقلام ذیل را به صورت جداگانه تحت تقاضای ذکر شده  زیر به شرکتهای مجرب و با 

سابقه و واجد شرایط واگذار نماید .

آگهی  فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای نوبت دوم
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تاریخ ارسال به صفحه اعلان عمومی:1402/03/21،    مهلت دریافت اسناد: 1402/04/04 ،     م هلت ارسال پاکات پیشنهاد 1402/05/04، تاریخ گشایش پاکات: 1402/05/11

شــرکت پالایش نفت لاوان درنظردارد تامین متریال و ساخت Header Box را  از 
طریق مناقصه عمومی به شرکت های مجرب و واجد شرایط واگذار نماید.

لذا از متقاضیانی که دارای شــرایط زیر می باشــند دعوت می گردد تا پس از مطالعه 
 شــرایط مناقصه از طریق دریافت اســناد  از  آدرس WWW.LORC.IR )لینک 
مناقصه ها و استعلام ها –زیر گروه مناقصه  ( مطابق با اطلاعات درخواستي نسبت به 
دریافت اســناد و بارگزاری پاکات پیشنهاد در مهلت مقرر شده در سامانه ستاد ایران 
اقدام نمایند.مناقصه گر می بایست متعهد گردد مفاد قانون حداکثری تولید و خدماتی 
کشور و حمایت از کالای ایرانی طی بخشنامه شماره 30206 مورخ 98/03/15 ریاست 
محترم جمهوری و بخشنامه شماره 364/19091 مورخ 98/03/12 مجلس شورای 
اسلامی جهت تامین این کالا رعایت نموده و نسبت به ثبت توانمندی خود در خصوص 
تامین کالای مورد مناقصه در سامانه ماده 4 قانون مذکور)Tavaniran.ir( ثبت نماید.
لذا مناقصه گزار  در این خصوص هیچگونه مسولیتی نخواهد داشت و کلیه مسئولیت 

این بند بعهده فروشنده می باشد.
الف : شرایط انجام کار

    دارا بودن تجهیزات و امکانات و تخصص لازم و توانایی انجام کار
    دارا بودن توانایی مالی و فنی کافی جهت انجام موضوع مناقصه

     دارا بودن شخصیت حقوقی
    مناقصه گر نباید مشمول قانون منع مداخله در معاملات و مناقصات باشد.

ب : مدارک مورد نیاز
 اعلام آمادگی در مهلت مقرر و بارگزاری پاکات پیشــنهاد در ســامانه ســتاد ایران

)www.setadiran.ir( 

     پاکت الف: ضمانت نامه بانکی به مبلغ درج شــده در آگهی مناقصه و شرایط مندرج 
در دفترچه مناقصه

    پاکت ب: الزامات فنی و بازرسی و نقشه پیوست مناقصه
    پاکت ج: پیشنهاد مالی

چنانچه به نظر مناقصه گران نکات مبهمی در اسناد مناقصه وجود داشته باشد که نیاز به 
توضیح بیشتری باشد، ابهامات و سوالات خود را می بایست به صورت مکتوب تا پایان 
وقت اداری مورخ 1402/04/28 به آدرس ایمیل و یا به شماره نمابر ذیل ارسال نمایند. 
هیچگونه استنادی از طرف مناقصه گران به توضیحات شفاهی و هیچ نوع ادعای بعدی 
مبنی بر اینکه آن شرکت به شرایط مناقصه واقف نبوده است و هیچگونه تعذر بعدی به 
علت عدم فهم مطالب اسناد و مدارک مناقصه و یا استناد به نارسا بودن مطالب مندرج 
در آن ها مورد قبول نخواهد بود. بدیهی است امکان پاسخ به سوالات و ابهامات پس از 

پایان مهلت مذکور میسر نخواهد بود.
    پاکات پیشــنهاد  باید در مهلت مقرر  در  ســامانه ستاد ایران بارگزاری شوند و به 
مدارک ارسالی مبهم، ناقص،مخدوش، مشروط و دارای مغایرت به هیچ عنوان ترتیب 

اثر داده نخواهد شد.
     نظر به اهمیت موضوع ،شرکت پالایش نفت لاوان حسب مدارک و مستندات ارائه 
شده نسبت به تایید و یا رد صلاحیت هر یک از شرکت های متقاضی بر اساس قوانین 
و مقررات و شرایط اعلام شده در دفترچه مناقصه مختار بوده و مناقصه گر از این بابت 

حق هر گونه اعتراضی را از خود سلب و ساقط می نماید.
       در صورت به حد نصاب نرســیدن شــرکت های حاضر  در مناقصه، امکان تمدید 

مهلت های  زمانی در سامانه ستاد ایران وجود دارد.

www.lorc.ir :آدرس اینترنتي شرکت پالایش نفت لاوان
آدرس : هرمزگان، بندرعباس، گلشهر شمالی، بلوار دانشگاه، بلوار مصطفی خمینی، پلاک 0، ساختمان آریا، طبقه همکف، کد پستی:19744-79153  تلفن:07138318881 

Lavasupply_hmd@lorc.ir : داخلی )162و145( دریافت تاییدیه ایمیل و فکس داخلی )118( - 07691091081، فاکس :38318882 ) 071( آدرس ایمیل

روابط عمومی و امور بین الملل شرکت پالایش نفت لاوان

آگهی  فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای نوبت دوم
RLP-4021932-LA تقاضای شماره TUBE BUNDLE تامین متریال و ساخت دو دستکاه

)مجوز شماره 53146069(     - )میزان سپرده-842,454,000 ریال(    - )شماره فراخوان در سامانه ستاد ایران: 2002093769000086 (
تاریخ ارسال به صفحه اعلان عمومی:1402/03/21،     مهلت دریافت اسناد: 1402/04/04 ،      مهلت ارسال پاکات پیشنهاد 1402/05/04، تاریخ گشایش پاکات: 1402/05/11
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یکشنبه 28 خرداد 1402

29 ذی القعده 1444

سال بیست و دوم شماره 4187 

شهرستان

گروه شهرســتان// امام جمعه هرمز گفت: امروز 
کســبه واصناف جزیره هرمز متحمل هزینه های 
سنگین حمل و نقل برای جابجایی کالاها و اجناس 
خود هستند و از طرفی باید مالیات سالانه سنگینی 

را پرداخت کنند. 
   حجت الاســلام جعفر رســتاخیز امام جمعه این 
جزیره در خطبه های نماز جمعه این هفته جزیره هرمز 
گفت: کسبه و اصناف جزیره هرمز متحمل هزینه های 
ســنگین حمل و نقل برای جابجایی کالاها و اجناس 
خود هستند و از طرفی باید مالیات سالانه سنگینی را 
پرداخت کنند. وی بیان کرد: در حالی که در شهرهای 
مثل بندر عباس شــبکه توزیع وجــود دارد و چنین 
هزینه های رو متحمل نمی شوند.رستاخیز از مسئولان 
خواست تا یا قضیه حمل و نقل کالاهای اساسی جزیره 
را حل کنند یا کسبه و بازاریان جزیره هرمز را از مالیات 

معاف کنند.امام جمعه هرمز گفت: البته مدیر کل اداره 
مالیات استان هرمزگان قول دادند مشکل کسبه هرمز 
را حل کنند. حجت الاسلام رستاخیز بیان کرد: هزینه 
 سالیانه هر مغازه دار برای جابجایی کالا حدودا بالای 
500 میلیون تومان اســت.امام جمعه هرمز با اشاره 
به ســالروز ازدواج  حضرت علی )ع( گفت: ازدواج 
موانعی دارد و موانع ازدواج صرفاً اقتصادی و معیشتی 
نیســت. عمده موانع ازدواج، موانع فرهنگی اســت.
 وی گفت: عادت ها، تفاخر ها، چشــم هم چشمی ها، 
تجمل گری ها اجازه نمی دهد که ازدواج آســان تر 
صورت بگیرد. حجت الاســلام رســتاخیز بیان کرد  

همه پدرها و مادرها و مســئولین باید  پای کار باشند 
تا ازدواج  آســان در جامعه بــه عنوان یک فرهنگ 
ترویج پیدا کند تا شاهد فرهنگ سازی صحیح در امر 
 ازدواج آسان باشیم. امام جمعه هرمز بااشاره به هفته 
صرفه جویی گفت: مردم عزیز و شــریف در صرفه 
جویی آب در فصل تابســتان همکاری کنند که چاره 
امروز برای برون رفت از بحران بی آبی این است که در 
مصرف آب صرفه جویی کنیم. امام جمعه هرمز با اشاره 
به دیدار دانشمندان هسته ای کشور با مقام معظم رهبری  
 گفت: صنعت هســته ای به فرمــوده رهبری عزیزتر
  از جانمان کلید پیشــرفت جمهوری اســلامی ایران

  اســت بومی ســازی ایــن صنعــت علیرغم همه 
ســنگ اندازی های دشمنان شکست بزرگ غرب و 
غرب گرایان بود. وی گفت: امروز دشمنان از الگوگیری 
ایران برای کشورهای منطقه و جهان در زمینه هسته ای 
ترس و وحشت دارند. حجت الاسلام  رستاخیز بااشاره 
به سفر رئیس جمهور به سه کشور آمریکای لاتین گفت: 
سفر رئیس جمهور کشورمان به حیاط خلوت آمریکا 
در کشورهای حوزه آمریکای جنوبی سفری راهبردی 
و و بســیار مهم بود که می تواند دستاوردهای بسیار 
مهمی در حوزه کشاورزی معدن صنایع و انرژی را برای 
کشورمان به ارمغان بیاورد. به گزارش فارس،امام جمعه 

هرمز بیان کرد:  امــروز اصلی ترین متحد آمریکا در 
منطقه عربستان سعودی به این جمع بندی رسیده است 
که آمریکا به عربستان به چشم یک متحد نگاه نمی کند 
بلکه به عنوان یک ابزار برای رسیدن به منافع خود نگاه 
می کند به همین دلیل عربستان سعودی سیاست های 

خودش را تغییر داده است. 

امام جمعه هرمز: 

یا مشکل تردد کالاهای اساسی را حل کنید یا کسبه را از مالیات معاف

امام جمعه موقت قشم: 
مسئولان بحث عفاف 

و حجاب را در قشم ساماندهی کنند 
  گروه شهرستان// امام جمعه موقت قشم گفت: متاسفانه در 
قشــم ناهنجاری هایی را در بحث حجاب مشاهده می کنیم که 
امیدواریم مسئولان بحث عفاف و حجاب را ساماندهی کنند که 
این امر نیز نیاز به یک اقدام عاجل و بدون مسامحه دارد و این 
مطالبه به حق مردم است.    حجت الاسلام عابدین نجاتی زاده، 
امام جمعه موقت قشــم در خطبه نماز جمعه ضمن تبریک روز 
جهاد کشاورزی اظهار کرد: در این روز به فرمان بنیانگذار کبیر 
انقلاب در سال 1۳5۸ یعنی 4 ماه بعد از انقلاب دستور تشکیل 
جهاد سازندگی را صادر کرد.وی افزود: تشکیل جهاد سازندگی 
در راستای سه هدف شامل محرومیت زدایی، افزایش تولیدات 
کشاورزی و توسعه و عمران روستاها بود.امام جمعه موقت قشم 
خاطرنشان کرد: از اجرای طرح ناظر یک تشکر می کنم که طرح 
خوبی است و خوب هم اجرا شده است.وی با اشاره به این طرح 
اضافه کرد: متاسفانه در قشم ناهنجاری هایی را در بحث حجاب 
مشــاهده می کنیم که امیدواریم مسئولان بحث عفاف و حجاب 
را ســاماندهی نمایند که این امر نیز نیاز به یک اقدام عاجل و 
بدون مسامحه دارد و این مطالبه به حق مردم است.حجت الاسلام 
والمسلمین نجاتی زاده در ادامه عنوان کرد: به فرموده مقام معظم 
رهبری وظیفه تک تک ماست که در این امر بی تفاوت نباشیم و 
یک تذکر نرم و لســانی کار را برای ما دشوار نخواهد کرد.وی 
افزود: اگر برای خرید به مغــازه یا نانوایی می روید خیلی آرام 
به خانم هایی که حجــاب ندارند تذکر بدهیم زیرا تذکر اثرگذار 
است و امنیت خاطر را از آن شخص می گیرید.امام جمعه موقت 
قشم گفت: از پنج نماینده  هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
ســوال می کنم که برای افزایش سهم اشتغال مردم هرمزگان در 
صنایع چه اقدامی انجام داده اید؟به گزارش فارس، وی در پایان 
افزود: آیا این ظلم در حق جوانان تحصیل کرده استان هرمزگان و 
جزیره قشم نیست؟ این مطالبه جدی ماست از مسئولان که به داد 

فرزندان تحصیل کرده ما برسند.
افتتاح خانه بهداشت در بخش لیردف جاسک 

  گروه شهرستان// خانه بهداشــت خیرساز روستای سدیچ 
بخش لیردف شهرستان جاسک به بهره برداری رسید.به گزارش 
خبرگزاری صدا و سیما مرکز خلیج فارس؛ فرماندار شهرستان 
جاسک گفت: این خانه بهداشــت در زمینی به مساحت 10۸ 
مترمربع و با اعتبار 1 میلیارد تومانی خیران ساخته و تجهیز شده 
است.علی مهرانی افزود: بیش از هزار و ۳50 نفر از اهالی روستای 

سدیج و حومه از خدمات بهداشتی این مرکز بهره مند می شوند.

گروه شهرســتان// بنیاد مستضعفان یک دستگاه تانکر برای آبرسانی به 
روستاهای دچار تنش آبی شرق جاسک اهدا کرد. 

    یک دستگاه تانکر آبرسانی از سوی بنیاد مستضعفان به روستاهای دچار 
تنش آبی شرق شهرستان جاسک اهدا شد.علی مهرانی فرماندار جاسک 
در این باره گفت: این دستگاه تانکر آبرسانی با ظرفیت ۸ هزار لیتر به اداره 

آب و فاضلاب شهرستان جاســک واگذار شد.وی گفت: با استفاده این 
دستگاه تانکر 10 روستای شرق جاسک با جمعیت دو هزار نفر که مشکل 
آب شرب دارند، آبرسانی می شود.به گزارش فارس، در برخی روستاها نیز 
تانکر پلاستیکی به منازل تحویل شده و مردم می توانند آب چند روز خود 

را به صورت بهداشتی در تانکرهای پلاستیکی نگهداری کنند.

هدیه بنیاد مستضعفان به روستاهای دچار تنش آبی جاسک 

گــروه شهرســتان// امــام جمعه 
شهرستان بشاگردگفت: با کسر بخشی 
در  جاری  بودجه ســال  اعتبارات  از 
حوزه راه های شهرستان بشاگرد،چند 
دستگاه بلدوزربرای این منطقه محروم 
خریداری کنید تا مشــکل راه های 

روستایی حل شود. 
   حجت الاسلام حســین غلامی امام 
جمعه  این شهرستان در خطبه های نماز 
جمعه اظهار داشت: ۲۳ مردادماه یکی از 
مهمترین سفرهای رییس جمهور در دولت 
سیزدهم  اتفاق افتاد که این سفر به حیات 
خلوت کشور آمریکا بود.وی افزود: بیان 
اقدامات مثبت مســئولین در هردولتی 
که در راســتای اقتدار نظام که به صلاح 
کشــور و مردم ما است یکی از وظایف 
ائمه جمعه است تا با بیان آنها از دولت 
حمایت و یا اگر جایی نقطه ضعفی وجود 
داشت به آنها متذکر شویم.خطیب جمعه 
شهرستان بشاگرد گفت: سفر راهبردی 
رئیس جمهورما  به حیات خلوت کشور 
آمریکا که نشــان از شجاعت واقتدارو 
دیپلماســی قوی دولت سیزدهم است , 
سبب می شــود تا نوع نگاه های دیگر 
کشورها هم در جهان به شیطان بزرگ 
تغییرکند و نگاه آنها به کشورهایی باشد که 
عدالت محور هستند.غلامی عنوان کرد: 
در گذشته بسیاری از کشورها در اروپا 

و آمریکا و یا آسیا با این شیطان بزرگ 
 متحد بودند و در برخی از زمینه ها با هم 
تعهد و همکاری داشــتند، اما اکنون این 
ارتباط ها فاصله گرفته و دنیا نیز متوجه 
خوی اســتکباری آمریکا شــده است.

خطیب جمعه شهرستان بشاگرد افزود: 
این سفر راهبردی نه تنها دستاوردهای 
سیاســی برای کشور جمهوری اسلامی 
ایران را در پی  داشت بلکه دستاوردهای 
اقتصادی را با کشورهای آمریکای لاتین 
و دیگر کشورها رقم زد.وی با اشاره به 
هفته جهاد کشاورزی و تبریک این روز 
به مســئولین و زحمت کشان در حوزه 
کشاورزی در شهرستان و استان گفت: 
حمایت از کشاورزان مد نظر مسئولان 
باشد وامید وار هستیم تا با فراهم کردن 
برای کشــاورزان  مناسب  بســترهای 
الگوهایی موفقی را که در این شهرستان 
رقم خورد اســت معرفی شود.غلامی 
خاطر نشان کرد: در شهرستان بشاگرد 
با وجود زمینه هــای متعدد و مختلف 
ظرفیت ها و پتانســیل هایــی دارد که 
باید معرفی شوند و این موضوع را باید 
مســئولین متولی در برنامه های خود 
بشاگرد  شهرستان  جمعه  بگنجانند.امام 
خطاب به مسولان در جهاد کشاورزی 
شهرســتان و فرمانداری و اســتاندار 
هرمزگان گفت: بشاگرد اگر تا به امروز 

در حوزه کشاورزی با مشکلاتی مواجه 
بوده است، اصلی ترین مشکل کشاورزان 
این شهرستان نبود راه دسترسی به مزارع 
وباغها اســت.وی از مسئولان خواست 
تا به ایــن موضوع رســیدگی کنند و 
اظهار داشــت: در حوزه کشــاورزی و 
در حوزه راه این شهرســتان نیاز به چند 
دستگاه بلدوزر قوی دارد.غلامی افزود: 
برخی از پــروژه های بازگشــایی در 
حوزه راه که کمتر از 5 کیلومتر اســت 
اگر برای بازگشــایی آنها برآورد هزینه 
شــود به اعتباری بالغ بــر 10 میلیارد 
نیازمند است.امام جمعه بشاگرد  تومان 
گفت: برای احداث و بازگشایی راههای 
 این شهرســتان می توان با یک ســوم 
هزینه ها مربــوط به پروژه های مربوط 
به این شهرســتان چند دستگاه بلدوزر 
خریداری شــود تــا در حــوزه راه و 
کشاورزی از آنها استفاده شود.به گزارش 
فارس، وی با بیان اینکه ما بشــاگردیها 
حاضر هســتیم که قســمتی از بودجه 
راه ســال جاری را به این شهرســتان 
اختصاص ندهیــد و در عوض آن چند 
دستگاه بلدوزر برای شهرستان خریداری 
شود بیان کرد: اگر این برنامه در دستور 
 کار قرار گیرد و عملی شــود بسیاری از 
راه های روســتایی شهرســتان از این 

وضعیت خارج خواهند شد.

امام جمعه بشاگرد:

مشکل راه های بشاگرد
 را با خرید چند دستگاه بلدوزر حل کنید 

خبر

 آتش از بین برنده مواد آلی خاک می باشد ، بجای آتش زدن پسماندهای 
کشاورزی آنها را دفن کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

مورخ 1401/05/13 سازمان  موافقتنامه شماره 231740  استناد  به  دارد  نظر  در  بندرلنگه  شهرداری 
مدیریت و برنامه ریزی استان هرمزگان پروژه ذیل را از طریق مناقصه عمومی  یک مرحله ایی به اشخاص 

حقوقی واجد الشرایط واگذار نماید .

ای  مرحله  یک  عمومی  مناقصه  تجدید  آگهی  

موضوع پروژه

تهیــه مصالــح و اجرای دیــوار حفاظتی به طــول یک متر 
 و عرض 50 ســانتی متر ســنگ لاشــه و ســنگ مالون 30 
 ســانتی متــر و ارتفاع متوســط 220 ســانتی متر بــه همراه 
پی کنی با عرض یک متر و ارتفاع 50 ســانتی متر واقع در 
محله حسین آباد جنوبی ضلع شرقی اداره پست شهر بندرلنگه 

مبلغ سپرده )تضمین شرکت در مناقصه(

850/000/000 ریال

مبلغ برآورد اولیه پروژه

17/000/000/000 ریال

لذا کلیه متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه وکسب اطلاعات بیشتر به سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www. setadiran.ir مراجعه نمایند.

شرایط
1- نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه : متقاضیان می بایست تضمین شرکت در مناقصه را بصورت 
ضمانت نامه بانکی و واریز نقدی به شماره شبای بانک ملیIR 180610000000794811793 ارائه 

نمایند.
2- مبنای برآورد : بر اساس فهرست بهای ابنیه سال1401 می باشد.

3- حداکثر مهلت دریافت اسناد مناقصه : ازروزیکشنبه مورخ1402/03/21 لغایت روزیکشنبه مورخ 
 1402/03/28

4- مهلت ارسال پاکتهای پیشنهادات تا روز چهارشنبه مورخ 1402/04/07 می باشد.
5- مبلغ تضمین حسن انجام کار معادل 10 درصد مبلغ پیشنهادی پیمانکار می باشد .

6- تاریخ و مکان بازگشایی پاکات : تاریخ بازگشایی پاکات روز شنبه مورخ 1402/04/10و مکان آن 
شهرداری بندرلنگه می باشد.7- شرکت کنندگان می بایست پاکت پیشنهادی خود را در سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www. setadiran.ir قرار دهند.
8- شهرداری در رد یا قبول پیشنهادات مختار است .ضمناً نفرات اول و دوم حق انصراف ندارند و در 

صورت انصراف سپرده آنها به نفع شهرداری ضبط خواهد شد .
9- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط  به مناقصه در اسناد مناقصه موجود می باشد.

بندرلنگه شهرداری  شناسه آگهی : 1510095►

نوبت دوم   
دادنامه

پرونده کلاسه 140140920001051839 شعبه 
دادگاه اصل 49 قانون اساســی استان هرمزگان 
تصمیم نهایی شماره 140140390002695330
شــاکی: ستاد اجرایی فرمان حضرت امام ره به 
نشــانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر 
تهران - خالد - اسلامبولی - کوچه -17 ستاد 
اجرایی فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان 

کشاورز فرزند احمد
اتهام شکایت برخلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی

 گردشــکار: بتاریخ هفدهم دی مــاه یکهزار و چهارصــد و یک در وقت 
فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساســی هرمزگان به تصدی امضاء کننده 
ذیل تشکیل است پرونده کلاسه 140140920001051839 تحت نظر است 
دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام و با 
استعانت از درگاه احدیت متعال به شرح آتی مبادرت به صدور رأی مینماید.

» رای دادگاه «
در خصوص شــش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان در شهرستان 
بندرعباس ، خیابان ســید کامل، جنب باشگاه ورزشی سینگو قطعه 10 به 
مســاحت 45/93 متر مربع از طرف ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( 
به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت ایــن دادگاه پس از 
بررسی های اولیه طی دادنامه شــماره 140140390002272555 مورخه 
1401/09/03 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به 
پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی مبادرت به صدور قرار سرپرستی 
می نماید و ســپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در 
روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک 
و توجهاً به تحقیقات و بررســیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب 
تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی 
بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت 
امام )ره( در تحریرالوسیله )کتاب لقطه( حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان 
حضرت امام )ره( در ملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه 
شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض ، ستاد اجرایی طی نامه شماره 
181/344590/ن مورخه1401/10/11 درخواست صدور حکم تملک ملک 
موصوف را نموده است. النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص 
یا اشــخاصی به عنوان مالک یا قائم مقام قانونی و یا صادر و اعلام میدارد. 
رأی صــادره غیابی و ظرف بیســت روز پس از ابــلاغ قابل واخواهی در 
 این دادگاه و ســپس ظرف بیست روز قابل تجدیدنظر خواهی در محاکم 
محترم تجدید نظر اســتان تهران ویژه )دادگاههای اصل 49 قانون اساسی( 

می باشد.
مختار صادقی

رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

پویش کاغذ  مهربانی
جمع آوری کتاب : مجله ؛ روزنامه ؛ کاغذ های باطله و ...

تمامی درآمدحاصله : صرف نیازمندان خواهد شد.

مکان / شهرستان بندرعباس : کمربندی محله نخل پیرمرد کوچه 7 
مسجد حمزه سیدالشهدا )ع( مرکز نیکوکاری امام حسن مجتبی )ع(

شماره تلفن : ۰9۱7۳۶۰7۲۳8
شماره تلفن : ۰9۱7۶۱4۲۱77

مدیر اداره برق جاسک:

مشترکین  جاسکی در مصرف برق صرفه جویی کنند و پاداش بگیرند 
 عبدالمجید مرادی گروه شهرســتان// مدیر 
اداره برق جاســک گفت: برای عبور موفق از  
پیک تابستان ۱۴۰۲بیش از ۱۴۰برنامه عملیاتی 
در دستور کار وزرات  نیرو ومجموعه صنعت 

برق قرار دارد.
    به گزارش خبرنگار دریا؛ مهندس  اسماعیل 
ســالفی مدیر اداره برق شهرســتان جاســک 
 گفت: در ســالیان گذشــته بدلیل عدم توسعه 
ظرفیت هــای تولید  برق متناســب با افزایش 
میزان مصرف ،ناترازی وشــکاف قابل توجهی 
میان  تولید و مصرف به وجود آمده اســت، که 
در صــورت عدم اجرای طــرح های مدیریت 
بار وکاهــش مصــرف مخاطراتــی در ابعاد 
مختلف کار  و فعالیــت از بخش خانگی گرفته 
 تا فعالیــت های مهــم تولیدی  اقتصــادی را 
تحت الشــعاع قرار خواهد داد .مهندس سالفی 
یادآور شــد: مهمترین برنامه  دولت سیزدهم و 
وزارت نیرو افزایش ۳5هزار مگاواتی زیرساخت 
های نیروگاهــی  تولید برق بوده و این موضوع 
را در دستور کار قرار داده که 7000مگاوات آن 

محقق و6500مگاوات در سال جاری در دستور 
کار قرار دارد . مدیر اداره برق جاسک بیان داشت: 
 سال گذشته مدیریت مصرف برق و طرح پاداش 
صرفه جویی بصــورت محــدود اجرایی و با 
مشارکت و استقبال گسترده مردم روبرو شد.در 
سال جاری پاداش صرفه جویی مصرف ۲0برابر 
شده وهمه مشترکان می توانند مشمول این پاداش 
شوند و به میزانی که نسبت به سال گذشته مصرف 
خود را کاهش دهند مشــمول پاداش خواهند 
شد. بر همین اساس مشترکینی که در این طرح 
مشــارکت داشته باشــند رقم این پاداش ها به 
شکل پلکانی تا ۲0برابر تعرفه خرید برق یعنی 
۲000تومان برای صرفــه جویی هر کیلو وات 
پیش بینی شده است . مهندس اسماعیل سالفی 
اضافه کرد: در راســتای  کنترل بار و مدیریت 
مصرف  ادارات دولتی ، نهادها  و ســازمان هم  
درساعات اداری باید مصرف برق را۳0% و بعد 
از ساعت اداری 60% کاهش دهند در صورت 
عدم رعایت صحیــح الگوی مصرف بهینه برق 
 روش های ســختگیرانه ای برای ادارات در نظر 

گرفته ایم که درصورت عدم رعایت الگوی مصرف 
،برق آن مجموعه را قطــع خواهیم کرد روزانه 
بصورت آنلاین در حــال رصد الگوی مصرف 
بهینه برق هستیم تا شاهد کاهش 4مگاواتی  بار با 
اعمال  با روش های مدیریت مصرف در شهرستان 
در بخش های اداری ، کشاورزی ،صنعتی وسایر 
مصارف باشیم . مهندس اسماعیل سالفی مدیر 
برق شهرستان جاســک افزود: مهمترین هدف 
مدیریت مصرف استفاده هوشمندانه  هدفمند از 
انرژی برای تامین رفاه وآســایش همه جامعه 
وافزایــش تولید ورونق اقتصــادی خواهد بود 
وامیدواریم که بتوانیم با همراهی مردم  ومشترکین 
عزیز شاهد حفظ پایداری شبکه وعبور موفق از 
پیک تابستان بدون خاموشی باشیم.لازم به ذکر 
است مهندس سالفی عنوان کرد: از جمله مهمترین 
طرح های مدیریت مصرف  طرح 10تا 10 است 
 که در این طرح مشترکین  استفاده از وسایل برقی 
غیر ضرور و پر مصرف را به ساعت 10شب تا 
10صبح موکول می کنند و بابت کاهش مصرف 

مشمول پاداش خواهند شد.



7مقاله
یکشنبه 28 خرداد 1402

29 ذی القعده 1444

سال بیست و دوم شماره 4187 

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 

اجتماعی

فروردین :
احساس سردرگمی می کنید و مدت زیادی است که روی 
شــادی و لبخند را ندیده اید، اجازه ندهید این وضعیت 
زمینه افسردگی و ناراحتی شما را فراهم کند و از امروز تصمیم بگیرید که 
به جای فکر کردن به چیزهای منفی و ناراحت کننده، خوشی های زندگی 
را ببینید و تا می توانید از حاشیه های منفی و ناراحت کننده دور بمانید.  
امروز غرق خاطره روزهای خوش گذشــته می شــوید و خاطره های 

خوش این روزها ذهن شما را کاملًا مشغول می کند. 

  اردیبهشت :
انسان آرامی هســتید و همیشــه از حاشیه ها دوری 
می گیرید، این رویکرد امروز به کمک شما می آید و به 
رغم اینکه مشکلات زیادی در اطرافتان وجود دارد، آرامشِتان را حفظ 
خواهید کرد. خلاقیت و اســتعداد خود را دســت کم نگیرید و از این 
توانایی ها نهایت استفاده را ببرید. روز بسیار خوبی را آغاز کرده اید و 
سرشار از انرژی و نشاط هستید، این وضعیت را به فال نیک بگیرید و 

کارهای روزمره را راحت تر از همیشه پشت  سر بگذارید. 

  خرداد :
 مدتــی پیــش پول خــود را بــرای انجــام کاری 
سرمایه گذاری کرده  بودید و تاکنون سود چشمگیری از 
این سرمایه گذاری روانه حساب های بانکیتان نشده  است. این شرایط 
ادامه پیدا نمی کند و به زودی سایه همای سعادت روی سر شما میفتد و 
از این سرمایه گذاری سود قابل  توجهی را به جیب خواهید زد.    بیشتر 
از همیشه به فکر اعضای خانواده باشید و به اندازه ای به آنها رسیدگی 

کنید تا جایی برای گله  و شکایت باقی نماند. 
  تیر :

با هزینه ای غیرمنتظره روبه رو می شوید. برای رفع این 
هزینه از پس انداز خود کمک بگیرید. این شرایط را به 
خاطر داشته باشید و اگر نمی خواهید گرفتار مشکلات مالی شوید، در 
آینده بیشتر به فکر پس انداز و صرفه جویی باشید.    انسان متخصص 
و خبره ای هستید و مهارت های چشمگیری دارید، اما تاکنون فرصتی 
برای نمایش این مهارت ها بدســت نیاورده اید و این وضعیت زمینه 

ناراحتی و افسردگی شما را فراهم کرده است. 
  مرداد :

روز بســیار پرکاری در پیش  رو داریــد، اما غم به دل 
خود راه ندهید چرا که به رغم حجم زیاد کارها، انرژی 
سرشاری دارید و از انجام کارهای امروز خسته نخواهید شد.   مهمان 
ناخوانده ای از راه می رســد و باید فرصتی از امروز را به پذیرایی از این 
مهمان اختصاص دهید. مشــکلی کوچک میان شما و همسر یا عشق  
زندگیتان وجود دارد و امروز این مشکل زمینه دلخوری عشق  زندگیتان 
را فراهم می کند، اجازه ندهید این مشــکل فاصله ای عمیق میان شما 

بیاندازد و در اولین فرصت چاره ای برای حل مشکل بردارید. 
 شهریور :

فرصتی برای افزایــش درآمد دارید اما قبل از هرگونه 
سرمایه گذاری، جوانب این کار را حسابی بررسی کنید. 
اهمیتی به انجام کارهای منزل نمی دهید و این وضعیت زمینه دلخوری 
اهل خانه را فراهم کرده است، اجازه ندهید این دلخوری ادامه پیدا کند 
و از امروز با مشارکت بیشتر در انجام کارهای منزل به اطرافیان ثابت 
کنید که انسان مسئولیت پذیری هستید. از یکی از دوستان صمیمی خود 
خبر ندارید و حســابی دلتنگ اش شده اید. در اولین فرصت خبری از 

این دوست بگیرید و دیدارها را تازه کنید. 
 مهر :

بیشتر از همیشه بر اعصابتان مسلط باشید و اجازه ندهید 
ناراحتی هــای پیش پاافتاده اعصاب شــما را خراب کند. 
صرفه جویی را ادامه دهید و از پس انداز و اندوخته  مالیتان برای رسیدن 
به موفقیت بهره بگیرید.  به اعضای خانواده ثابت کنید که بیشتر از همیشه 
به فکر آن ها هستید. روحیه مهربانی دارید، اما محبت خود را از اعضای 
خانواده دریغ می کنید. این وضعیت باعث شده اهل منزل بر این باور باشند 
شــما فرد سنگ دلی هستید که خیر دیگران را نمی خواهید. این رویکرد 

را تغییر دهید و محبت خود را با رفتار و گفتار به اطرافیان ثابت کنید.
 آبان :

به لحاظ مالی روز بسیار خوبی را آغاز کرده اید و پولی که 
انتظارش را نداشتید به حساب  بانکیتان واریز می شود. از این 
شرایط نهایت استفاده را ببرید و از آنجایی که در همیشه روی یک پاشنه 
نمی چرخد، به فکر آینده باشید و مقداری از این پول را پس انداز کنید.  به 
مهمانی دعوت شده اید، اما حوصله ندارید و نمی خواهید در این مهمانی 
شرکت کنید. مطمئن باشید از حضور در این مهمانی پشیمان نمی شوید و از 

چیزی که فکرش را بکنید به شما بیشتر خوش خواهد گذشت.  
   آذر :

عشق بی پایان خود را به وی ثابت کنید و امروز توجه 
بیشتری به ایشان داشته باشید. انسان زحمت کشی هستید 
و تلاش هــای زیادی در زندگی انجــام داده اید، اما مزد  زحمت های 
خود را نگرفته اید و این وضعیت زمینه افســردگی و ناامیدی شما را 
فراهم کرده اســت. غم به دل خود راه ندهید چرا که این شرایط ادامه 
پیدا نمی کند و زودتــر از چیزی که فکرش را بکنید اطرافیان متوجه 
زحمت های شــما خواهند شد. به لحاظ کاری روز خوبی را در پیش 

دارید و به موفقیت چشمگیری دست پیدا خواهید کرد. 
 دی :

از ورزش و تحرک غافل نشــوید و ســلامت وجود 
نازنینتان را پشــت  گوش نیندازید. در غیر این صورت 
طولی نخواهد کشــید که راهی بستر بیماری شوید.  روحیه ولخرجی 
دارید و اهل پس انداز و صرفه جویی نیستید. این روحیه را کنار بگذارید 
و به خودتان قول بدهید که قســمتی از درآمدتان را برای روز مبادا 
پس انداز کنید.  یکی از آشــنایان امروز از شما درخواستی دارد که از 

انجام آن ناتوان هستید. 
   بهمن :

احســاس اعتماد به نفس سرشــاری را تجربه خواهید 
کرد و مشــکلات را کوچک  و ناچیز خواهید دید. از 
این احســاس به نفع خود استفاده کنید و مشکلات بزرگی که با آنها 
روبه رو هســتید را با موفقیت پشت سر بگذارید. احتمال دارد که در 
معامله ای ضرر کنید. در چنین شــرایطی بهتر است هرگونه معامله و 
عقد قراردادهای تجاری را به آینده موکول نمایید.  اهل منزل شرایطی 
آرامش بخش را برای شما در خانه فراهم کرده اند، از این شرایط استفاده 
کنید و به آرامش برسید. بیشتر از همیشه به فکر اهل  منزل باشید و رفاه 

و آرامش آنها را در اولویت قرار دهید. 
  اسفند : 

انســان آرامی هســتید و همیشه از حاشــیه ها دوری 
می گیرید، این رویکرد امروز به کمک شــما می آید و به 
رغم اینکه مشکلات زیادی در اطرافتان وجود دارد، آرامشِتان را حفظ 
خواهید کرد. به لحاظ مالی وضعیت خوب و باثباتی دارید، این وضعیت 
را به فال نیک بگیرید و امروز پولی را کنار بگذارید، مطمئن باشــید 
این پول در روزگار ســختی و گرفتاری، به کمک شما خواهد آمد. 
ارتباط های خود را با اطرافیان گســترش دهید و از هر فرصتی برای 

پیداکردن دوست های جدید بهره بگیرید. 
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گروه اجتماعی // مدیر تحقیقات شرکت فناوری 
بن یاخته های رویان با اشاره به لزوم اطلاع رسانی 
در مورد اهمیت ذخیره خون بندناف، تاکید کرد 
که همه شهروندان در کشور، امکان استفاده از 
این ظرفیت را دارند و می توانند به حفظ سلامت 

اعضای خانواده خود، کمک کنند. 
   معصومه نوری، در حاشــیه گردهمایی آموزشی 
کارشناســان فنــی بانک خون بند ناف شــرکت 
بن یاخته های رویان که به میزبانی جهاددانشگاهی 
فارس در شیراز برگزار شد، با اشاره به اهمیت ذخیره 
خون بند ناف عنوان کرد: برای کسانی که بستگانشان 
دچار انواع بیماری هــای مزمن خونی غیرواگیر و 
نقص ایمنی هستند، ذخیره خون بندناف، از اهمیت 
ویژه تری برخوردار است.او استفاده از این امکان را 
به بیمه سلامت تشبیه و با تاکید براینکه علم پزشکی 
در آینده، از دارو درمانی به ســمت سلول درمانی 
سوق پیدا کرده اســت، افزود: این موضوع اهمیت 
اقدامات رویان را بیش از پیش نشــان خواهد داد. 
بانک ذخیره سازی خون بندناف خدمتی است که 
همگام با کشورهای پیشرفته و به یاری متخصصان 
ایرانی، فراهم شــده است، یک اقدام که هم موجب 
افتخار و مباهات همــه ایرانیان، هم عامل ایجاد و 

تقویت امنیت روانی خانواده ها است.
* فعالیت بیش از 15 ساله شرکت بن یاخته های 

رویان در کشور
نوری با اشــاره به فعالیت بیش از 15 ساله شرکت 
بن یاخته های رویان در کشــور، عنوان کرد: طی 
این بازه زمانی به عنوان نخستین و بزرگترین بانک 
خــون خاورمیانه بیــش از 1۸0 هزار نمونه خون 
بندناف تاکنون ذخیره شده است.او خاطرنشان کرد: 
در کنار بیماری هــای خونی و بیماری های نقص 
ایمنی که تقریباً پیوند خون بندناف به عنوان یکی از 
درمان های رایج و استاندارد ارائه می شود، با توجه 
به تحقیقات گسترده و ســرمایه گذاری های انجام 
شــده در حوزه تحقیقات، استفاده از سلول درمانی 
در شــاخه ای از پزشکی بازساختی شکل گرفته و 
می توانیم این نوید را بدهیم و این انتظار را داشــته 

باشیم که در ســال های پیش رو، خون بندناف به 
عنوان منبع غنی از ســلول های موثــر در درمان 
بیماری ها استفاده شــود و در همین راستا بخش 
تحقیقات شــرکت فناوری بن یاخته های رویان با 
استراتژی افزایش خدمات و محصولاتی که بیشتر 
آن ها دانش بنیان اســت، رویکرد تحقیقاتی خود 
را تنظیم کرده است.مدیر تحقیقات شرکت فناوری 
بن یاخته های رویان همچنین فراهم کردن خدمات 
مرتبط با خون بندناف و ضمائم زایمانی را یکی از 
مهمترین بخش تحقیقات شرکت متبوع ذکر و عنوان 
کرد: نتیجه یکی از تحقیقات چند ساله ما در آینده ای 
نه چندان دور احتمالاً به سبد محصولاتمان اضافه 
خواهد شد که شــامل ذخیره سازی بافت بندناف 
خواهد بود.نوری ادامه داد: خون بندناف به عنوان 
منبع غنی از ســلول های بنیادی خون ساز ذخیره 
می شود، علی رغم اینکه در آینده احتمالاً به عنوان 
ماده اولیه ســلول درمانی به ویژه در بیماری های 
اتوایمیون استفاده خواهد شد.بر اساس پروتکل هایی 
که در دیتاهای علمی وجود دارد ما هم تحقیقاتمان 
را جهت مند کرده ایم و برنامه پیش رو این اســت 
که در حــوزه خدمات جدید مبتنی بر فعالیت های 
 اصلی بانک خون بند ناف مثل ذخیره سازی خون 
بند ناف، خدمت رســانی در بخش ذخیره سازی 
بافت بند ناف را هم آغاز کنیم.او خاطرنشان کرد: در 
سال های گذشته خون بندناف به عنوان منبع غنی از 
سلول های بنیادی خون ساز در درمان بیماری های 
خونی مورد استفاده قرار گرفته اما در بافت بند ناف 
هم با توجه به پیشــرفت های اخیر سلول درمانی 
در سراســر دنیا، ذخیره ســازی آن به عنوان یک 
خدمت جدید انجام می شود.مدیر تحقیقات شرکت 
فناوری بن یاخته های رویان خاطرنشان کرد: بافت 
 بندناف، ســلول های مزانشــیمی را در بر می گیرد
  که در شــمار سلول هایی محســوب می شوند که 
سرمایه گذاری های تحقیقاتی بر روی آن ها شکل 
گرفته و هم اینکه امیدواریم بخش اعظمی از سلول 
درمانی به واســطه این سلول ها در آینده رخ دهد.

نوری تصریح کرد: ما هم همانند کشورهای پیشرفته 
به دنبال این هدف هستیم که براساس تحقیقات، امکان 
ذخیره سازی خون بند ناف هم برای متقاضیان این 
خدمت فراهم کنیم.همچنین علاوه بر خدماتی که در 
راستای تحقیقات شرکت انجام می شود در تلاشیم تا 
نخستین و بزرگترین پالایشگاه محصولات زایمانی 
در ایــران راه اندازی کنیم.او ادامه داد: در این حوزه 
سرم خون بندناف را با سطح تحقیقات تهیه کردیم 
که بیشتر در آزمایشــگاه های کشت سلول مورد 
 PRP استفاده قرار می گیرد.در کنار آن تحقیقات
خون بندناف را آغاز کرده ایم.همچنین عصاره های 
بافتی در حوزه های تحقیقاتی و بالینی نیز به زودی به 
سبد محصولاتمان اضافه خواهد شد.مدیر تحقیقات 
شــرکت فناوری بن یاخته های رویان اضافه کرد: 
برای برخی از محصــولات کارآزمایی های بالینی 
تعریــف کرده ایم و در این حــوزه تحقیقات را در 
 مطالعات انســانی هم پیش گرفته ایم که بعضی از 
آن ها همچون مطالعه بررســی تاثیر ســلول های 
مزانشیمی مشتق از بافت بندناف و هم سلول های 
بنیادی خون بندناف در درمان فلج مغزی کودکان 
در فاز یک و دو به اتمام رســیده است.این مطالعه 
با همکاری مرکز طبی کودکان و ســتاد توســعه 
سلول های بنیادی انجام شــده است.نوری اظهار 
کرد: خدمت دیگر بانک خــون بندناف در حوزه 
ذخیره سازی خون محیطی است که امکان انجماد و 
انجمادزدایی و فراهم کردن نمونه های خون محیطی 
برای بیماران مبتلا به سرطان در بانک خون بندناف 
ایجاد شده است و در این حوزه همکاری نزدیکی 
با مرکز پیوند تهران، اصفهان و مشهد داریم.اگرچه 
شیراز جزو شهرهایی است که در حوزه پیوند سوابق 
چشمگیری دارد اما با توجه به بعد مسافت در بحث 
همکاری ها خیلی پیش نرفته ایم اما از همکاری با 

این کلانشهر هم استقبال می کنیم.
* انجام بیش از ۶5 پیوند در زمینه اســتفاده از 

سلول های خون بندناف
  او با بیــان اینکه تاکنون بیش از 65 پیوند موفق 

در زمینه استفاده از ســلول های خون بندناف در 
کشور انجام شــده است، افزود: با توجه به اهمیت 
و ویژگی های خاصی که سلول های بنیادی دارند، 
یکی از منابعی که در سال های اخیر مطرح شده، 
خدمات رســانی حوزه ذخیره سازی سلول های 
بنیادی پالپ دندان است که سلول های مزانشیمی از 
آن استخراج و ذخیره سازی می شود.به گفته نوری، 
با توجه رویکرد علم پزشــکی به حوزه ســلولی 
درمانی، برای کسانی که فرصت ذخیره سازی خون 
و بافت بند ناف کودک خود را نداشته اند و در حال 
حاضر دندان شیری فرزندانشــان در حال افتادن 
اســت، این فرصت فراهم شده که آن سلول ها در 
فرآیندهای پردازش استخراج و ذخیره سازی شود 

که البته کاربرد آن در فاز تحقیقات است.
 * آغاز مطالعات ذخیره سازی پالپ دندان

  مدیر تحقیقات شــرکت فناوری بن یاخته های 
رویان خاطرنشــان کــرد که رویان بر اســاس 
تقاضاهای مردم، مطالعات خود را در حوزه ذخیره 

ســازی پالپ دندان)دندان شیری( آغاز 
کرده  است.او با بیان اینکه 

ســلول درمانی 
از  بخشی 

شته  ر

شکی  پز
بازساختی است 

که خوشبختانه در ایران از همان سال های اولیه در 
این باره ورود شده است و دانشمندان برجسته ای در 
حوزه سلول های درمانی و تحقیقات داریم، گفت: 
همیشــه ایران در زمینه سلول های بنیادی حرف 
برای گفتن داشته اســت.نوری خاطرنشان کرد: 
خوشبختانه هم نیروی انسانی متعهد و متخصص 
داریم و هم به لحاظ تجهیزات در مجموعه رویان 
ملزومات و امکانات اصلی تامین شده است.اگرچه 
نیاز همواره برای استفاده از امکانات به روز و مدرن 

وجود دارد.
* خون بندناف برای همه اعضای خانواده قابل 

استفاده است
  او با بیان اینکه خون بندناف ذخیره شــده 100 
درصد برای فرد قابل استفاده است، گفت: این ذخیره، 
با نسبت کمتری از اثرگذاری می تواند برای خواهر، 
برادر، پدر، مادر، پدربزرگ و مادربزرگ، اســتفاده 
شــود.نوری با بیان اینکه امکان ذخیره سلول های 
ضمائم زایمانی مثل جفت و ... نیز فراهم شده است، 
گفت: سلول های حاصل از ضمائم زایمانی، برعکس 
خون بندناف، برای دفعات بیشــتر و همه اعضای 
خانواده، قابل اســتفاده خواهد بود.مدیر تحقیقات 
شــرکت فناوری بن یاخته هــای رویان همچنین 
اضافه کرد که با ذخیره سلول های ضمائم زایمانی، 
احتمــال پیدا کــردن نمونه هایی 
که بــه لحاظ ژنتیکی 
ی  ر گا ز ســا
دارنــد، 
برای 

هموطنــان 
فراهم شده است.

دندان شیری کودکتان را دور نیندازید 

۶5 پیوند موفق در زمینه استفاده از سلول های خون بندناف در کشور
طالع بینی
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 گروه خبر // رئیس جمهوری اســلامی ایران 
پس از ســفری پنج روزه به آمریکای لاتین 
به تهران بازگشــت. سید ابراهیم رئیسی در 
این سفر علاوه بر دیدار با مقامات سه کشور 
ونزوئلا، نیکاراگوئه و کوبا، نشست هایی هم با 
اقشار مختلف این کشورها از جمله بازرگانان 
و دانشــگاهیان داشت. در این سفر مجموعا 
۲۸ سند همکاری و تفاهم نامه میان ایران و 
سه کشوری که میزبان هیات عالی رتبه ایرانی 

بودند به امضا رسید. 
  سید ابراهیم رئیسی، رئیس دولت سیزدهم به 
همراه هیات عالی رتبه از مقامات ایرانی از ۲۲ 
خرداد راهی آمریکای لاتین شد تا از سه کشور 
ونزوئلا، نیکاراگوئه و کوبا دیدار کند. در این سفر 
امیر سرتیپ محمدرضا قرایی آشتیانی وزیر دفاع 
و پشتیبانی نیروهای مسلح،حسین امیرعبداللهیان 
وزیر امور خارجه، جواد اوجی وزیر نفت، محمد 
مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و 
بهرام عین اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی، رئیس قوه مجریه را همراهی می کردند.
رئیســی ابتدا به ونزوئلا رفــت و در کاخ میرا 
فلورس شهر کاراکاس مورد استقبال نیکولاس 
مــادورو رئیس جمهور ونزوئلا قرار گرفت. در 
جریان دیدار روسای جمهور ایران و ونزوئلا و 
مقامات عالی رتبه دو کشور، 19 سند همکاری 

میان ایران و نزوئلا به امضا رســید.همکاری و 
مشــارکت در حوزه هایی همچون »ارتباطات 
و فنــاوری اطلاعات، انرژی،  بیمه، حمل و نقل 
دریایی، آموزش عالی، کشــاورزی، دارویی و 
پزشــکی، تبادلات فرهنگی و همچنین توسعه 
همکاری های معدنی« از جمله اسناد امضاءشده 
میان وزرای امور خارجه، نفت، دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح، بهداشت و درمان و فرهنگ و 
ارشــاد اسلامی با همتایان ونزوئلایی خود بود.

همچنیــن رئیس جمهوری اســلامی ایران در 
نشست مطبوعاتی مشترک خود با رئیس جمهور 
ونزوئلا از برنامه ریزی برای رساندن سه میلیارد 
دلار مبادلات تجاری دو کشــور به 10 میلیارد 
دلار در گام اول و در گام دوم بــه ۲0 میلیارد 
دلار خبر داد. رئیسی در ادامه امضای 19 سند 
همکاری میان دو کشور در عرصه های صنعتی، 
معدنی، کشاورزی، انرژی و علمی و فناوری را 
جلوه ای از اراده دو طرف برای گسترش روابط 
فیمابین توصیف و تاکید کرد: »امیدوارم با اجرای 
این اســناد بتوانیم گام بلندی در ارتقای سطح 
روابط دو کشور برداریم.« افزایش کشتیرانی میان 

ایران و ونزوئلا، تقویت  فعالیت ها و همکاری های 
دانش بنیان، تســهیل امور تجاری و گمرکی از 
دیگــر توافقات صورت گرفته میان مقامات دو 
کشــور بود. ضمن اینکه رئیس قوه مجریه در 
بازدید از خط تولید محصولات دو خودروساز 
ایرانــی در کاراکاس، دســتور احیای کارخانه 
تراکتورسازی را پس از 9 سال تعطیلی و کارخانه 
خودروسازی را پس از هفت سال تعطیلی صادر 
کرد. کارخانه تراکتورسازی و خودروسازی در 
دهه ۸0 به صورت مشــارکتی بین شرکت های 
ایرانی و ونزویلایی، در این کشور تاسیس شده 
بودند.رئیس دولت سیزدهم بعد از ونزوئلا، عازم 
نیکاراگوئه شد و در میدان آزادی شهر ماناگوا 
مورد اســتقبال دانیل اورتگا رئیس جمهور این 
کشــور قرار گرفت. در جریان دیدار روسای 
جمهور ایران و نیکاراگوئه و مقامات عالی رتبه 
دو کشور سه سند و تفاهم نامه همکاری امضاء 
کردند. ایــن تفاهم نامه ها در حوزه های قضایی، 
همکاری های اقتصادی و بازرگانی و تجهیزات 
و ملزومات پزشــکی بود که به امضای وزرای 
خارجه و بهداشــت و درمان ایران و همتایان 

نیکاراگوئه ایشــان رســید.همچنین رئیسی در 
نشست مطبوعاتی مشترک خود با رئیس جمهور 
نیکاراگوئه، با اشاره به حصول تفاهم نامه هایی 
بــرای تبادل ظرفیت ها و اســتفاده از امکانات 
متقابل میان ایران و نیکاراگوئه در راستای ارتقای 
فیمابین، همکاری های تجاری  ســطح روابط 
و اقتصادی، تبادل تجربیات و دســتاوردهای 
علمی و فناوری، صدور خدمات فنی-مهندسی 
و خدمات بهداشتی، درمانی، دارویی و سلامت 
را از اهم حوزه های مورد توافق دو کشور برای 
همــکاری عنوان کرد.مقصد آخــر رئیس قوه 
مجریه در این ســفر، کوبا بود. رئیس جمهوری 
اســلامی ایران پس از ورود بــه کوبا در کاخ 
 انقلاب شهر هاوانا مورد استقبال میگل دیاز کانل 
رئیس جمهــور کوبا قرار گرفــت. در جریان 
دیدار روســای جمهور ایران و کوبا و مقامات 
عالی رتبه دو کشــور شش ســند و تفاهم نامه 
همکاری به امضاء رســید. این تفاهم نامه ها در 
حوزه های قضایی، همکاری های جامع سیاسی، 
مناسبات گمرکی و مشارکت در حوزه فناوری 
اطلاعات بود کــه به امضای مقامات عالی رتبه 

ایرانی و کوبایی رسید.روســای جمهور ایران و 
کوبا در نشست مشترک هیئت های عالی رتبه دو 
کشور با توجه به توانمندی های ایران در زمینه 
نانوتکنولوژی و توانمندی های کوبا در عرصه 
بایوتکنولوژی، با تشــکیل کارگروه مشــترک 
همکاری هــای فناورانه میان دو کشــور برای 
همکاری های مکمــل در این زمینه ها موافقت 
کردند.همچنین رئیسی در نشست خود با تجار 
و بازرگانــان ایران و کوبا با ضروری دانســتن 
ارائه طرحی جدید برای همکاری های اقتصادی 
توسط کمیسیون مشترک اقتصادی ایران و کوبا، 
عرصه های نانوتکنولــوژی و بایوتکنولوژی و 
نیز بخش های نیروگاهــی و معادن را از جمله 
حوزه هایی دانست که دو کشــور می توانند با 

یکدیگر همکاری کنند.در جریان بازدید رئیس 
دولت سیزدهم از خط تولید واکسن در کارخانه 
CIGB کوبا، مقامات این کشور آمادگی خود 
را برای همکاری در زمینه فناوری تولید واکسن 
با ایران اعلام کردند.به گزارش ایســنا، اقدامات 
ایران در آمریکای لاتین و توافقاتی که در جریان 
سفر پنج روزه رئیسی به ســه کشور ونزوئلا، 
نیکاراگوئه و کوبا صورت گرفت نشان می دهد 
که جمهوری اســلامی تلاش دارد با گسترش 
همکاری هــای خود با کشــورهای این منطقه 
به ویژه در زمینه های اقتصادی و همکاری های 
تکنولوژیک و تبــادل فناوری، نفوذ خود را در 
آمریکای لاتین به عنوان منطقه ای که می تواند 
منافع اقتصادی ایران را تامین کند، افزایش دهد.

گــروه خبر // رئیس کل دادگســتری هرمــزگان از 
 شناسایی یکهزار کانتینر کالای بدون هویت و صاحب در 
بندر شــهید رجایی بندرعباس خبر داد و گفت: برای 
تعیین تکلیف محموله های ۱۲۶ هزار تنی گوشت، پنج 
هزار تنی برنج و ۴۰ هزار تنی جو وارداتی، مهلت تعیین 

شد. 
   در راســتای تأکیدات رئیس قوه قضاییه به رؤسای کل 
دادگستری ها و دادســتان های مراکز استان های ساحلی و 
دارای بندر، مبنی بر حضور میدانی و اســتمرار سرکشی از 
انبارهای گمرکات، بنادر و اموال تملیکی به منظور تعیین 
تکلیف ســریع کالاهای رسوب شــده در انبارها، مجتبی 
قهرمانی رئیس کل دادگستری استان هرمزگان و دادستان 
مرکز استان برای پنجاه و یکمین بار از بندر شهید رجایی 
بندرعباس بازدید کردند.مجتبی قهرمانی همچنین با حضور 
در نشست ستاد پیگیری سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی 
در محل گمرک شــهید رجایی بندرعباس، ضمن دریافت 
گزارش های تکمیلی از مسئولان و نمایندگان کلیه ادارات 
مربوطه، پس از بررسی وضعیت تمامی گروه های کالاهای 
اساســی موجود در این مجتمع بندری، دستورات لازم را 
خطاب به مسئولان مربوطه صادر کرد.وی در این نشست با 
اشاره به برخی نتایج حاصل از 51 بازدید مسئولان قضایی از 
بنادر و گمرکات استان، از جمله بررسی 140 موضوع مهم و 
60 مورد اعلام جرم علیه متخلفین؛ تعیین تکلیف و ترخیص 
محموله های متعدد کاغذ، جو، نهاده های دامی، برنج، بذر و 
نهال، مرغ و گوشت، سرم، الکل و اقلام بهداشتی مرتبط با 
کرونا و روغن خوراکی به همراه ترخیص صدها دســتگاه 
ماشین آلات معدنی و راه سازی را از مهم ترین دستاوردهای 

این بازدیدها اعلام کرد.رئیس کل دادگســتری هرمزگان 
در ادامه افزود: با توجه به اقدامات انجام شــده در راستای 
اجرای دســتورات رئیس قوه قضاییــه، تعداد پرونده های 
مربوط به کالاهای قاچاق تعیین تکلیف و مختومه شده در 
اموال تملیکی استان هرمزگان بیش از 9 هزار فقره به ارزش 
96۲ میلیارد تومان بوده است.قهرمانی تصریح کرد: سازمان 
اموال تملیکی حرکت رو به جلویی را در راستای حمایت 
از تولید و در موضوع تعیین تکلیف کالاهای متروکه اعاده 
شــده به واحدهای تولیدی داشته و بر این اساس با تعیین 
تکلیف یک هزار و 900 فقره اظهارنامه مربوط به این حوزه، 
رشد این شاخص را در مقایسه با سال قبل شاهد هستیم.

وی با اشاره به اینکه یکی دیگر از مصوبات سفر رئیس قوه 
قضاییه به اســتان هرمزگان در خصوص شناسایی و امحا 
بیش از ۳50 کانتینر کالای متروکه مضر ســلامت موجود 
در بندر شــهید رجایی بندرعباس بوده است، خاطرنشان 
کــرد: در نتیجه این اقدام، ضمن تعیین تکلیف اقلام مذکور 
به همراه آزادسازی بخش قابل توجهی از فضای مفید بندر 
شــهید رجایی، مصوبه سفر رییس قوه قضاییه نیز به طور 
کامل اجرا شد.رئیس کل دادگستری هرمزگان اضافه کرد: در 
نتیجه اقدامات دستگاه قضایی هرمزگان تاکنون بخش قابل 
توجهی از انبارهای موجود در بندر شهید رجایی بندرعباس 
در سامانه جامع انبارها ثبت شده اند و فرآیند نظارت بر آن ها 
آغاز شده است.قهرمانی جلوگیری از میلیاردها تومان هزینه 
دموراژ کشتی ها و کانتینرها، تعیین تکلیف حدود هفت هزار 
کانتینر کالای متروکه، شناسایی حدود یکهزار کانتینر بدون 
صاحب، ترخیص محموله های متعدد متعلق به واحدهای 
تولیــدی و نیازهای ضروری کشــور و اعلام جرم علیه 

متخلفان بخش خصوصی و مدیران دولتی را از دیگر آثار و 
نتایج حاصل از پنجاه و یک بازدید مسئولان قضایی از بنادر، 
گمرکات و اموال تملیکی استان هرمزگان برشمرد.وی گفت: 
براساس آمار ارائه شده از سوی مسئولان گمرک در نتیجه 
پیگیری های دســتگاه قضایی ضمن نهادینه شدن موضوع 
حمل یکسره بار کشتی ها در بندر شهید رجایی بندرعباس 
به ازای هر کشــتی 10 میلیارد تومان هــم به نفع دولت، 
صرفه جویی شده اســت.رئیس کل دادگستری هرمزگان 
 با اعلام رفع توقف، فعال ســازی، اســترداد و آزادسازی

 5 هزار کانتینر و برگشت آن ها به چرخه حمل و نقل کشور 
در نتیجه بازدیدهای مسئولین قضایی از بنادر و گمرکات 
استان هرمزگان، از ایجاد منافع و درآمدسازی 750 میلیارد 
تومانی برای بخش خصوصی، دولتی و خطوط کشتیرانی در 
نتیجه برگشت این کانتینرها به چرخه حمل و نقل خبر داد.
وی بیان کرد: در مورد محموله 70 هزار تنی گندم که حدود 
هشت ماه است که در فاصله ۲۲ کیلومتری ساحل معطل 
است نیز از محل توقف کشتی بازدید شد و در نهایت با توجه 
به اختلاف میان مالک کشتی خارجی با فروشنده خارجی 
و به لحاظ زمان بر بودن فرآیند معمول این حل اختلاف در 
خارج از کشــور، مذاکراتی جهت حل اختلاف و ترخیص 
کالا صورت گرفت.به گزارش ایرنا ، رئیس کل دادگستری 
هرمزگان همچنین برای تعیین تکلیف وضعیت محموله های 
1۲6 هزار تنی گوشت،پنج هزار تنی برنج و 40 هزار تنی 
جو وارداتی ضرب الاجل معین کرد و از مسئولان دانشگاه 
علوم پزشــکی و ادارات دامپزشکی و استاندارد خواست 
وضعیت این محموله ها را برای جلوگیری از فساد و منقضی 

شدن تاریخ مصرف آن ها به سرعت مشخص کنند.

شناسایی یکهزار کانتینر کالای بدون هویت در بندر شهید رجایی 

 گــروه خبــر // ورژن جدید برنامه شــبکه ملی 
اعتبار )شما( که در راســتای اجرای طرح »کالابرگ 
الکترونیک« و اختصاص اعتبارهای حمایتی و سیاست 
گذاری های رفاهی کلان راه اندازی شده است، تا چند 

روز آینده به روزرسانی خواهد شد. 
   در گام نخســت اجرای مرحلــه جدید طرح کالابرگ 
الکترونیک ـ که از 1۳ خردادماه ســال جاری به صورت 
سراسری اجرا شــد ـ  یارانه اعتباری خانوارهای تحت 
پوشــش کمیته امداد حضرت امام خمینی )ره( و سازمان 
بهزیستی کشــور که در دهک های یک تا سه قرار دارند، 
مشمول افزایش ۲0 درصدی اعتبار خرید شد؛ به عبارت 
دیگر، اعتبار یارانه این افراد بنابر شروطی، به جای 400 
هزار تومان، 4۸0 هزار تومان شارژ می شود.همچنین برای 
ارائه اطلاعات بیشتر به هموطنان، برنامه شبکه ملی اعتبار 
)شما( راه اندازی شد که از طریق این برنامه امکان استعلام 
میزان اعتبار و خریدهای انجام شده، اسامی فروشگاه های 
عضو، قابلیت شناســایی آنلاین کلیه فروشــگاه ها و... 
برای عموم مردم فراهم شــده است.علیرضا عسگریان ، 

ضمن شفاف ســازی و پاسخ به برخی ابهامات شهروندان 
نســبت به اجرای این طرح، در پاسخ به سوال برخی که 
می گویند پیامک واریز اعتبار را دریافت نکرده اند، گفت: 
این افراد می توانند با مراجعه به برنامه کاربردی »شــما« 
و وارد کردن کد #146۳*500*، از شرایط  اعتبارشان 
آگاه شوند.وی همچنین با بیان اینکه نسخه جدید برنامه 
کاربردی» شما « بسیار دقیق تر شده است، اعلام کرد که 
این برنامه تا یکی دو روز آینده به روزرسانی خواهد شد. 
در این نســخه، در بخش پرسش و پاسخ، امکان تعامل 
فراهم شده اســت.معاون رفاه وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی همچنین در پاسخ به این سوال که افراد چگونه 
می توانند به لیست فروشــگاه های فعال طرح کالابرگ 
الکترونیک دسترسی داشته باشند، اعلام کرد که لیست 5۸ 
هزار فروشگاه  فعال در برنامه کاربردی »شما« مشخص 
است. زمانی که GPS تلفن همراه روشن باشد، از طریق 
این برنامه تمام مغازه هــای اطراف که در این طرح فعال 
هستند به کاربر نشان داده می شوند.عسگریان درخصوص 
امــکان خرید اینترنتی در این طرح نیــز توضیح داد: به 

زودی امکان خرید اینترنتی با استفاده از طرح کالابرگ 
الکترونیک فراهم خواهد شد.وی در ادامه درباره استقرار 
ســامانه تلفنی در اجرای طرح کالابرگ، توضیح داد که 
این سامانه در حال تکمیل اســت و به زودی راه اندازی 
می شــود.معاون رفاه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
با اعلام خبر اســتقرار مرکز تماس )کال سنتر(، بیان کرد: 
خوشبختانه کنار مرکز تماس، در برنامه کاربردی »شما« 
به خیلی از سوالات مردم پاسخ داده شده است.به گزارش 
ایسنا، عسگریان خاطرنشان کرد: سیاست ما در ارتباط با 
طرح کالا برگ بر روی تامین ســبد غذایی مردم و تامین 
ویتامین ها و کالری های مورد نیاز آنان متمرکز است و این 
اقلام در آینده با بررسی های لازم می تواند افزایش یابد. 
تا پیش از این 9 قلم کالا شامل پنیر، شیر کم چرب، تخم 
مرغ، گوشــت مرغ، روغن مایع، ماکارونی، برنج ایرانی، 
ماســت و قند و شکر در این طرح پیش بینی شده بود و 
مردم می توانستند با استفاده از اعتبار یارانه خود در هر ماه 
این اقلام را از هر عنوان و برند و نشان تجاری خریداری 
کنند ولی در حال حاضر با افزوده شــدن اقلام پروتئینی، 
حبوبات و گوشــت منجمد گوساله امکان خرید 11 قلم 

کالای اساسی برای متقاضیان فراهم شده است.

راه اندازی سامانه تلفنی »کالابرگ الکترونیک«؛ به زودی 

ســازمان  مدیرعامل   // خبر  گروه 
گیلان  اســتان  در  تأمین اجتماعی 
و در حاشــیه دیــدار بــا مجمع 
مجلس  در  گیلان  استان  نمایندگان 
شــورای اســلامی، از آغاز ثبت نام 
این  بازنشستگان  قرض الحسنه  وام 
ســازمان خبر داد و گفــت: در این 
مرحله، وام قرض الحسنه به ۴۰ هزار 
مبلغ  و  پرداخت می شود  بازنشسته 
وام نیــز از ۱۲ میلیون تومانی که در 
سال گذشته پرداخت می شد، به ۲۰ 

میلیون تومان افزایش یافته است. 
   به گزارش روابط عمومی ســازمان 
تأمین اجتماعی، دکتر میرهاشم موسوی 
همچنین افزود: اجرای قانون بخشودگی 
جرایم بیمه ای کارفرمایان که از ابتدای 
خرداد ماه آغازشــده است، تا سه ماه 
ادامه دارد و با دســتورالعمل جدیدی 
که طی روزهای گذشــته صادر شده 
است، کارفرمایانی که در سنوات قبل 
از تسهیلات بخشودگی جرایم استفاده 
کــرده و موفق به پرداخــت به موقع 
اقساط نشده اند نیز می توانند بار دیگر 
از این تسهیلات استفاده کنند.مدیرعامل 
این سازمان در ادامه سی وهشتمین سفر 
استانی در اســتان گیلان در جلسه ای 
با مجمع نمایندگان اســتان گیلان که 
با حضور محمدرضــا احمدی، جبار 
کوچکی نــژاد و ســیدعلی آقــازاده 
نمایندگان مردم رشت؛ حجت الاسلام 
والمسلمین محمد صفری نماینده مردم 
رودسر و املش؛ ابراهیم نجفی نماینده 
فرخی  اشــرفیه؛ رسول  آستانه  مردم 
نماینــده مردم لاهیجان و ســیاهکل 
و خلیــل بهروزی فر نماینــده مردم 
فومن و شفت برگزار شد، گفت: نگاه 
عادلانه و متوازن در توســعه خدمات 
تأمین اجتماعــی، مهم ترین موضوعی 
اســت که باید مورد توجه قرار گیرد. 
باید تلاش کنیم نابرابری ها را برطرف 
کنیم و به حوزه هایی که در گذشــته با 
عدم توجه یا کم توجهی مواجهه بودند، 
در این دوره توجه ویژه داشته باشیم.

موســوی افزود: نماینــدگان مجلس 
شورای اســلامی در مسائل مختلف 
و در تصمیم گیری هــای راهبــردی، 
همواره پشتیبان جامعه تحت پوشش 
تأمین اجتماعی هســتند و نمایندگان 
محترم به اهمیت مأموریت های سازمان 

تأمین اجتماعی توجه ویژه دارند. تأدیه 
بدهی دولت به تأمین اجتماعی که در دو 
سال گذشته دولت به مبلغ حدود 1۸0 
هزار میلیارد تومان انجام شد، اقدامی 
بی ســابقه در بازپرداخــت مطالبات 
تأمین اجتماعی از سوی دولت بود که 
با مساعدت و حمایت دولت مردمی و 
نیز هم افزایی  شخص رئیس جمهور و 
نمایندگان محترم مجلس  ارزشــمند 
محقق شــد.  با پرداخــت این حجم 
از مطالبات و تقویت توان ســازمان 
تأمین اجتماعی موفق شــدیم بالغ بر 
106 هزار میلیارد تومان بدهی سازمان 
به نظام بانکی رفاه را تســویه کنیم که 
به این ترتیــب بزرگترین تأدیه بدهی 
بانکی کشور انجام شد. امیدواریم در 
برنامه هفتم توسعه نیز این نگاه حمایتی 
به حوزه حکمرانی تأمین اجتماعی در 
کشور مورد توجه قرار گیرد.مدیرعامل 
ارائه  ســازمان تأمین اجتماعی گفت: 
بــه جامعه تحت  خدمــات درمانی 
پوشــش تأمین اجتماعی از مهم ترین 
این  این سازمان است.  مأموریت های 
خدمات در حوزه های درمان مستقیم و 
درمان غیرمستقیم ارائه می شود و روزانه 
به طور متوســط یک میلیون خدمت 
سرپایی و 1۳ هزار به بیماران بیمه شده 
در بخش درمان مستقیم و غیرمستقیم 
تأمین اجتماعی ارائه می شــود که این 
اعداد نشان از بزرگی و حجم خدمات 
درمانی سازمان تأمین اجتماعی است.

دکتر موســوی گفت: در استان گیلان 
در آخرین روزهای ســال گذشــته، 
به  لنگرود  املاکی  بیمارستان شــهید 
بهره برداری رســید. این بیمارستان در 
ابتدای شــروع بــه کار دولت مردمی 
سیزدهم 50 درصد پیشرفت فیزیکی 
داشــت که در کوتاه ترین زمان تکمیل 
شــد و به بهره برداری رسید. سازمان 

تأمین اجتماعی در این اســتان دارای 
دو بیمارســتان و 1۳ مرکــز درمانی 
اســت و در درمــان غیرمســتقیم با 
۳۳ بیمارســتان، 96 مرکز درمانی و 
هستیم.  قرارداد  پزشک طرف   1100
سال گذشــته در این استان حدود 14 
میلیون خدمت ســرپایی و 900 هزار 
خدمت بســتری ســلامت ارائه شده 
است.وی ادامه داد: برنامه صیانت مالی 
از بیمه شدگان در دستور کار سازمان 
تأمین اجتماعی قرار دارد که بر اساس 
این برنامه، در مناطقی که بیمارســتان 
ندارد،  تأمین اجتماعــی وجود  ملکی 
قــرارداد ما با بیمارســتان های طرف 
قرارداد دانشــگاهی به نحوی اســت 
کــه تأمین اجتماعــی پرداخت کامل 
هزینه های درمانــی را تقبل می کند تا 
بیمار هیچ پرداخت از جیب نداشــته 
باشد. بررســی ها نشان می دهد که در 
حــوزه خدمات ســلامت به ویژه در 
خدمات سلامت رایگان باید کارهای 
بیشــتری در این استان صورت گیرد. 
احداث بخش اورژانس و آنژیوگرافی 
بیمارستان رســول اکرم )ص( رشت 
به تصویب رســیده اســت. همچنین 
درمانگاه جدید بیمارستان رسول اکرم 
)ص( در مرحلــه طراحی فاز دو قرار 
دارد که باید همکاران ما سرعت دهند 
بیمارستان  اداری  و احداث ساختمان 
سازمان  بگیرد.مدیرعامل  سرعت  نیز 
تأمین اجتماعــی گفت: در این ســفر 
انجام شده  میدانی خدمات  بررســی 
اســت و گــزارش تمامــی مدیرانی 
که در شــهرهای مختلف بــه بازدید 
و بررســی خدمــات تأمین اجتماعی 
پرداخته اند، جمع بندی می شود و برای 
رفع مشــکلات و ارتقــای خدمات 
مراکز مختلف بیمه ای و درمانی استان 
تصمیمــات مقتضی اتخاذ می شــود.

درمانگاه منجیل در ماه های آینده تعیین 
تکلیف خواهد شد و کوتاهی هایی که 
در گذشته بوده است، جبران می شود. 
در شــفت و فومن از مراکز بیمه ای و 
درمانی بازدید شد و توسعه درمانگاه 
فومن مــورد تأکید قــرار گرفت. در 
زمینه توسعه خدمات درمانی در مراکز 
تأمین اجتماعــی ما برای تجهیز مراکز 
آمادگــی کامل داریم و از دانشــگاه 
علوم پزشکی اســتان انتظار داریم که 
در زمینه تأمین نیروی تخصصی مورد 
نیاز همکاری بیشتری داشته باشد.دکتر 
موســوی با بیان اینکه یکی از مسائل 
مهم استان گیلان توجه به ظرفیت  های 
اقتصادی اســتان برای توسعه اشتغال 
داروســازی  کارخانه  گفت:  اســت، 
کاسپین تأمین به خوبی در حال فعالیت 
است. تا سال گذشته ۲5 درصد تولید 
داروهای تزریقــی در این مرکز انجام 
می شد که درحال حاضر به ۳1 درصد 
رسیده است که رشد بسیار خوبی است. 
در کارخانــه فــرش و کارخانه کاغذ 
چوکا با مشــکلاتی مواجه هستیم و 
به ویژه کارخانه چوکا که ظرفیت بسیار 
بالایی دارد، فعالیت مناســبی ندارد. 
مــا در تأمین اجتماعی قرارگاه احیای 
واحدهای اقتصادی متعلق به سازمان 
در گیلان را تشــکیل می دهیم و یکی 
از معاونین را با تمام اختیارات مأمور 
پیگیری می کنیم و طی 15 روز آینده 
این قرارگاه جهادی و انقلابی شــکل 
خواهد گرفت تا این مرکز بسیار مهم 
که ظرفیت اشتغال بسیار بالایی دارد، 
را به نحــو مطلوب فعال خواهیم کرد.

گفتنی است مدیرعامل سازمان تأمین 
اجتماعی در دومین روز سفر استانی به 
استان گیلان، از کارخانه چوب و کاغذ 
چوکا و نیز کارخانه داروسازی کاسپین 
تأمین در این استان بازدید کرد. دیدار با 
استاندار و نماینده ولی فقیه در استان، از 
دیگر برنامه های روز دوم سفر استانی 
میرهاشم موسوی بود.همچنین معاون 
بیمه ای سازمان تأمین اجتماعی نیز که 
به همراه مدیرکل امور مجلس و دولت 
این ســازمان، به برخی از شــهرهای 
استان ســفر کرده اســت، از شعبه و 
درمانگاه تأمین اجتماعی آستانه اشرفیه 
و نیز شعب تأمین اجتماعی در شهرهای 

کیاشهر و رودسر بازدید کرد.

* شرکت در پویش
  بهره گیری از نقطه نظــرات مردم در تعیین خط 
مشی ها و سیاســتگذاری های کلان« از مهم ترین 
رویکردهای ســتاد امر به معروف و نهی از منکر 
اســت.   از این رو در نخستین گام، #پویش »اگر 
من جای دبیر ســتاد امر به معروف و نهی از منکر 
بودم...« راه اندازی شده تا مردم شریف کشورمان از 
هر قشــر و صنفی و با هر تفکر و عقیده ای بتوانند 

به صورت کاملًا شفاف و رســا به بیان اولویت ها 
و رویکردها و آرای خود در ارتباط با مســئولیت 
دبیر ستاد در حوزه های فرهنگ، صنعت، سیاست، 
اقتصاد، اجتماع، محیط زیســت و...بپردازند تا در 
سیاستگذاری ها و برنامه های این مجموعه سهیم 
باشند.جهت شرکت در پویش به لینک ذیل مراجعه 

نمایید: 
httPS://www.Setad-abm.iR/fa/foRmS/4

اگر من جای دبیر ستاد
 امر به معروف و نهی از منکر بودم...

ثبت نام وام قرض الحسنه ٢۰ میلیونی بازنشستگان آغاز شد 

ره آورد سفر به آمریکای لاتین؛

امضای ۲۸ سند همکاری و توافق برای تعاملات بیشتر اقتصادی

 گروه خبر // مدیرعامل پالایشــگاه نفت ســتاره 
خلیج فارس از وارد مدار شــدن یک واحد تصفیه 
دیزل در این پالایشــگاه خبــر داد و گفت: این 
پالایشگاه اکنون در این فاز روزانه حدود ۴۲ هزار 
بشــکه گازوییل )حدود ۶ میلیون لیتر( با کیفیت 

یورو ۵ تولید می کند. 
   علیرضا جعفرپور بروجنی مدیرعامل پالایشــگاه 
ستاره خلیج فارس از وارد مدار شدن یک واحد تصفیه 
دیزل در این پالایشگاه خبر داد و گفت: این پالایشگاه 
اکنون در این فاز روزانه حدود 4۲ هزار بشکه گازوییل 
)حدود 6 میلیون لیتر( با کیفیت یورو 5 تولید می کند 
که مراحل راه اندازی آزمایشی خود را طی می کند و 
بزودی به طور رسمی به بهره برداری خواهد رسید.به 
گفته وی، این گازوییل تولیدی منطبق بر استانداردهای 
کامل زیست محیطی اســت و میزان گوگرد موجود 
در آن حتی از اســتاندارد یورو 5 نیز پایین تر است 

و از کیفیت بســیار بالایی برخوردار است.جعفرپور 
همچنین با اشاره به تولید روزانه 40 میلیون لیتر بنزین 
در این پالایشــگاه، بنزین تولیدی را از باکیفیت ترین 
بنزین های ایران و جهان دانست که از لحاظ استاندارد 
سولفور فراتر از اســتاندارد یورو 5 است.به گزارش 
 فارس، پالایشگاه ستاره خلیج فارس سهمی بیش از
 ۲0 درصد از سبد پالایشی کشور را در اختیار دارد.

مدیرعامل پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس :
واحد جدید تولید گازوئیل یورو ۵ ستاره خلیج فارس وارد مدار شد 


